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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goede morgen en goede dag aan u zoals

gewoonlijk waar en wanneer u ook luistert naar deze series van

Kenniszoekers van het Ruimteschip Instituut van de Keshe Foundation

(KF). We heten u weer welkom... in een prachtige omgeving van

onderwijs. Het onderwijs van vandaag volgt min of meer [het pad] waar

de Intro vandaan komt.

We noemen het een "Schepper" in de dimensie (D) van Fysicaliteit (P)

we verbinden de verbinding van de Mens in de D van P van de mens,

met koolstof 12. We gaan naar Kosmische Stralen (CR) en we

verbinden door de D van wat wij noemen, koolstof 14 (C14). Verbinding

van de richting van wat wij noemen "kristalstructuur," duidelijke

overdracht van energie, op de rug van waterstof (H).

Zoals in vele leringen die wij hebben uitgelegd. Als wij het de Schepper

noemen, moet de Creator deel uitmaken van de structuur waaruit Hij

geschapen is. (:12). En dan wordt het een grotere D, een D die de Mens

niet begrepen heeft. Het is alsof ons Universum (U) een cel is in de nier

van een mens. Het is een wereld van zichzelf, werkt op zichzelf, heeft

miljarden secties en wat dan ook. Het heeft een U en Unicos, maar

uiteindelijk is het een deel van ... , een orgaan, een deel van het lichaam

van de man. En die man wordt van buitenaf geobserveerd door de

anderen, zij zien die cel van de nier niet. De verzameling cellen maakt

de man.



En als de mens in de D van de P, zijn D van emoties transmuteert door

C12 in het vacuüm van het lichaam van de man, en het Uen Unicos

transmuteert zichzelf door de D van C14, opnieuw een bron van de

essentie van de schepping van H, gemeenschappelijke noemer van.

Wat was de Schepper, en hoe communiceert de Schepper in zijn eigen

omgeving? En welke schoonheid uit die D komt, dat het het voedsel

wordt, ... de energie van de Unicos, dat het de energie van het U wordt,

en een deel van dat Universum waar we in leven. We eten een appel en

de energie van die appel bereikt elke cel die de energieën van die

appel nodig heeft.

De vraag wordt waar we deel van uitmaken? En wat wij de mens

noemen, waar de organen deel van uitmaken, zonder dat is er geen

nier. Welk deel van het scheppingsproces zijn wij in die structuur? (:14).

Het is een levend iets. Universums bewegen, de as beweegt, de zon en

de aarde en de planetaire systemen bewegen. Wat voeden zij? Wat is

het uiteindelijke doel van al deze essentie van interactie van de velden

van de U, de Unicos en het U die de mens niet is gaan begrijpen.

Wat wij de Profeten uit het verleden noemen, hebben aangegeven dat

er verschillende niveaus zijn. Nu heeft de mens met de kennis enkele

van die niveaus geopend, de Ziel van de Mens (STM), de Ziel van het

Zonnestelsel, de Ziel van de Melkweg, de Ziel van het U, de Ziel van de

Schepper. Waarvan maakt die Ziel van de Schepper deel uit, waaruit

het geschapen is, interactie van zijn velden?

Het andere punt dat teruggaat van micro naar macro is, hoe

communiceren wij met in het lichaam van de man, in de nier, in het

hart van de manmet elkaar, waardoor zij hun positie, afstand en

samenstelling kunnen vinden?

Hoe herkent ons lichaam de 3 lagen van de huid om te beschermen

tegen de buitenkant, het evenwicht tussen de twee, en de binnenkant

te beschermen, dat er niets naar buiten gaat? Hoe verbindt een huid



op het topje van de vinger, (:16). en een huid op de top van de armmet

elkaar, dat ze weten dat ze verantwoordelijk zijn voor elkaars werk, en

dat ze elkaar moeten bevatten? Hoe communiceert de huid van de

manmet de andere organen, die het hart en de nieren in dezelfde

positie houden? Is C12 , is C14 in verschillende sterkte een deel ervan.

C12 werkt alleen in de materietoestand. In het lichaam van de man is er

geen C12. Het effect van het veld van C14 dat zich gedraagt als C12, in

de D van de absorptie en de rest creëert dynamiek in het lichaam van

de man.

Dan komt het: wat hebben we nodig, wat hebben we, wat moeten we

begrijpen over de totaliteit van de Schepping? Werkt de lichaamscel

op C10? Waar de totaliteit van het lichaam van de mens werkt op de D

van de C14 in de vacuümtoestand, en buiten de materietoestand is

C12. Hoe kunnen onze wetenschappers een bloed uit het lichaam van

de man nemen en als ze het testen, geven ze aan dat het magnesium

is, dat het Ca is, en al het andere in een materietoestand buiten het

vacuüm van het lichaam van de man?

Waar heeft de kennis van de man de informatie gemist? En waar is het

lichaam van de man gekomen om, niet te begrijpen, het verschil

tussen de D van het vacuüm, traagheid, en al het andere met

betrekking tot tijd, plaats en positie. (:18). In het lichaam ... als je een

nier neemt, heeft de nier zijn eigen traagheid volgens de positie van

het gecentraliseerde systeem van zichzelf. Zelfs de lymfe van de man

heeft zijn eigen traagheid, die zich manifesteert in dat vacuüm, wat er

in het lichaam gebeurt... in het geheel van de meerderheid, het heeft

niets te maken met wat er aan de buitenkant gebeurt. Je loopt in het

zand, in de hitte, in de kou, in de regen, je knieën veranderen niet van

karakter. Ze werken nog steeds, omdat ze apart werken. Ze werken op

hun eigen structuur. Ze hebben hun eigen traagheid.



En opdat de mens van de wetenschap de artsen van het tempo kan

worden, moet de mens deze schepping van traagheid volgens de tijd,

plaats en ruimte begrijpen. In het lichaam... in de melkweg, op aarde

of waar dan ook. Anders zul je je nooit manifesteren om

waargenomen te worden, om je bestaan te bevestigen.

Het grootste probleem voor de artsen van vandaag, zelfs als het gaat

om kanker, is dat de artsen, onze artsen en wetenschappers niet

hebben begrepen wat de creatie, de samensmelting, de traagheid,

die deze toestand creëert, dat de cellen van het lichaam van de mens

samenkomen, en we noemen het een cel van kanker. Als je de

traagheid verandert, in de toestand van de positie, is er geen kanker.

Waar de nieuwe technologie (T) wordt ontwikkeld en uitgebreid in de

wereld van de wetenschap. Zeer binnenkort zal de mens weten hoe

zich te ontdoen van kanker. grootste nachtmerrie. Zelfs de

Kenniszoekers (KS) die hieraan gewerkt hebben, hebben het niet

begrepen. En als we dat wel doen, worden we tovenaars. Moeten we

toveren dat mensen begrijpen dat de wetenschap anders is.

In de komende tijd moeten de wetenschappers, zij die de diepte van

de kennis van de Schepper en de schepping onderzoeken, de

interactie van de velden observeren, begrijpen, die de universele

velden verandert in de manifestatie van de positie en de tijd ten

opzichte van de velden van de schepping, en ten opzichte van de

bevestiging van de traagheid van het bestaan. Welke traagheid we

nodig hebben om de P te bevestigen, maakt niet uit of het in de D van

het plasma is.

Dan zit de vraag voor de mens aan beide kanten, welke traagheid,

welke lijn van communicatie gebeurt er in de cel van de mens, in de

minuscule lagen van de nier ... wat gebeurt er met de Schepper van de

mens. Hoe communiceert hij met zijn omgeving, hoe krijgt hij de

kennis en bevestiging van het bestaan? Dan begrijp je aan beide



uiteinden van de schaal van het geschapene tot de schepping, het is

allemaal hetzelfde.

Wat wij aanbidden, bidt tot een ander. Wat wij doorleven, leeft door

een ander. (:22).

Om succesvol te zijn in de transmissie van zijn eigen schepping naar

zijn Schepper, moet de mens de lijn van communicatie begrijpen. En

dan de positie van de kracht van de traagheid van het bestaan. We

noemen het zwaartekracht. We noemen het miniatuur zwaartekracht,

traagheid. Maar hoe verandert de positie? Wat doet de zwaartekracht

van de Aarde in de D van het plasma van het zonnestelsel heeft geleid

tot het ontstaan van de Aarde. Kunnen we deze zwaartekracht

repliceren en al zijn facetten en fouten om een andere D te creëren.

Één dezelfde.

Of kan deze positie van de schepping van de Aarde met haar Inertia,

die heeft geleid tot de emotie van de man van zichzelf, leiden tot de

misleiding van de man in de D van de Ziel in een ander deel van de U.

Is dit niet waarom we hier zijn om het te corrigeren, want we hadden

genoeg van het wangedrag van de Zielen die de D van de schepping

verlieten van deze planeet, en hun eigen meer creaties is gebaseerd op

de verkeerde krachtvelden van wat wij noemen, Inertia van de

Schepping. Hebzucht van de mens om te doden. Hebzucht van de

man om te vernietigen. Hebzucht van de man omdat zijn "baas" niet

genoeg energie leverde. Als je man niet genoeg eten mee naar huis

neemt, wat doe je dan? Je gaat naar de buurman, je gaat winkelen, je

gaat iets halen om te overleven. (:24). Zo is het gedrag van de mens op

deze planeet. De planeet levert niet genoeg om te bevestigen, om de

lokale traagheid van de behoefte van het lichaam van de man te

voeden. Dus doodt de man, zoals de vrouw die gaat winkelen. Man en

alles uit zijn omgeving 80% (20%) man gaat winkelen.



Nog een ziel kopen, nog een zaadje kopen, nog een plant kopen. Maar

deze keer is het winkelen, eten, slachten, en de rest. Als je niet genoeg

hebt, haal je het ergens vandaan, zelfs door te stelen.

Dus de mens is een dief van andere levens geworden. En omdat hij het

doet, en iedereen het doet, is het een norm geworden. We doen het

allemaal, want 24 uur niet eten, een uur niet eten...

een paar dagen en je sterft. Dus we worden allemaal dieven, en we

rechtvaardigen onze diefstal dat we willen overleven. Omdat de

traagheid van het planetaire systeem, de traagheid van het lichaam

van het mensensysteem er niet in geslaagd is de conditie te creëren

om te absorberen wat het nodig heeft uit de vrije velden van de V.S.

We zijn allemaal moordenaars. In zekere zin sluiten we onze ogen

omdat iedereen het doet. We noemen het "vleeseters", we noemen het

vegetariërs, we noemen het elke andere naam, behalve dat we doden

om te overleven. En het is normaal, omdat we het kunnen

rechtvaardigen.

Wat gebeurt er als de man de D van die 20% verandert, en de vrouw

niet hoeft te gaan winkelen. (:26). De man zal niet hoeven te doden.

Dan komt het op een ander punt in de lange afstand in de opvoeding

van de man, zal duidelijk worden. Doet de Schepper hetzelfde in de D

van Zijn eigen heerschappij, en Zijn eigen Inertia, om de structuur van

het Uen de Unicos, die in Hem is, vrij te maken?

Dan komt het begrijpen, wanneer de man in zeer korte tijd een reiziger

van het U wordt, begrijpen wij dit, dat wij de D van Inertie manifestatie

van P niet hoeven te scheppen in de heerschappijen en de plaatsen

waar hij de t otaliteit van de behoefte van de man niet kan scheppen.

Zou dit dan een nieuwe D scheppen voor het bestaan van de mens?

We gingen van C10 naar C12 naar C14. Leeft onze Schepper in de D

van C16, voor Zijn communicatie en extractie ?? van de velden van



Zijn eigen U. Werkt de Unicos op de 16, en de Schepper op de 18. Of

zijn het gewoon pakken energie waar we namen aan gegeven

hebben. Hoe groter je bent, hoe meer je eet. Een vis is als een

??kleine ?? en de beer met een volle maag. (:28).

Zo moeten we het begrijpen. Dit is hoe we moeten gaan naar de D van

de ... Kennis van de Schepping. We staan op het punt de reizigers van

de ruimte te worden. In de komende jaren zal de mens rondreizen in

de ruimte zoals hij nooit had kunnen dromen. Zodra we beginnen met

de kolonisatie in de komende 2 tot 5 jaar met de steun van de naties.

Waar zal de volgende stap zijn? Als we deze ruimte steden bouwen.

Testen we de realiteit van het leven in de ruimte op wat de mens graag

ziet, om in de ruimte te zijn. Worden we realistisch? Zou de

wetenschap van de ruimte deel gaan uitmaken van het leven van de

mens?

En dan is de vraag voor velen van jullie, nu je hebt geleerd over de D

van de Ziel, wat je hebt geleerd dat je door de D van P kunt reizen,

hoe leer ik de Ziel van de Fysiekheid (STP) in mij om gehoorzaam te

worden aan de wet van de Schepping en te aanvaarden dat zij kan

leven met een andere heerschappij van Inertia, die niet tot

manifestatie hoeft te leiden.

Ga terug en kijk naar iets wat velen van jullie dagelijks doen. Jullie

noemen het elektriciteit, wij noemen het, productie van ener gy. Wat

gebeurt er als de kennis van de man zover reikt, dat hij begrijpt dat hij

geen draaiende magneet nodig heeft en de Fe voor

voor een Cu voor hem om elektriciteit of energie te maken. (:30). We

zien geen draaiende magneten in de dimensie van de materietoestand,

en we zien zoveel bliksem en donder.

Wanneer zal de mens deze kennis. En wanneer je dit kunt, wat

neemt het op, wat brengt het? Waar heeft de mens de kennis van



de Schepping gemist? Is onze Schepper onderworpen aan de

Schepping zelf? Of is de Mens onderworpen en ??

Wat voor ons interessant is, is hoe wij deel worden van het proces van

de T van de Schepping. En hoe worden we deel van het begrip van de

Schepping? Hoe breiden we onze kennis uit tot het punt dat we de

heerschappij van de manifestatie begrijpen, (:32). bevestiging van het

bestaan zonder de noodzaak om P te bevestigen. U noemt het, de

staat van droom. Wij noemen het, de staat van begrip, wij noemen het,

het begrip van de Totaliteit.

Maar de werkelijkheid is anders dan wat ons is geleerd in de scholen

en universiteiten van de Mens. Alle kennis van de Mens is gebaseerd op

het begrip van de materie, niet op het begrip van de velden van de U.

En zouden we, en moeten we, de kennis van de Mens uitbreiden naar

de dimensie van de Schepping van de U. Anders wordt de Mens niet

de Mens van de U, omdat hij niet weet hoe hij moet overleven. Ik laat je

los van het ruimtestation, je stikt. Ik laat je los zonder de "apenkleren"

van de NA SA op de Maan, je sterft. Omdat je denkt dat je die zuurstof

nodig hebt. Je snakt naar wat het is, de materiestaat van de Aarde.

Wanneer leer je dat de manier waarop je van de rand van het

zwembad springt, in het zwembad, en je zwemt er een tijd in. Het is

hetzelfde als uit het Spacelab springen, je past je aan om energie uit de

omgeving te halen en je aan te passen. Dat doen we bij de geboorte.

We zijn in het prachtige zwemwater van de baarmoeder van de

moeder, en in één keer veranderen we in luchtademers. (:34). Wanneer

we veranderen, dat we in plaats van lucht te ademen, springen we in

het nemen van energie van het Universele niveau. Dat we geen angst

hebben om eruit te springen, en dat we de positie en de toestand van

het lichaam van de Mens kunnen behouden als we dat willen.

Dan is de kolonisatie van de ruimte een realiteit van deze minuut op dit

moment, niet in twintig jaar of vijftig jaar. Of zoals een manme op een



dag zei: we geloven in Keshe T als het... op CNN. Wat gebeurt er als er

geen CNNmeer is, en de "Fox" het niet meer controleert? De naam van

de eigenaar hoort bij het dier dat het vertegenwoordigt, de vos, de dief.

Dus, zijn we dieven van onze eigen P? Of hebben we het "gefoxed" uit

angst, voor het niet begrijpen van de waarheid over de Schepping.

Probeer voorwaarden te scheppen dat het je de lijn van verbinding

geeft. Ik kan je alle systemen bouwen die je wilt. UBEU's en de rest,

Head Units, en de rest, maar wanneer leer je om de emotie te laten

zakken. Het magnetische veld van het lichaam van de Mens te

harmoniseren, dat wanneer je kiest, de STM toestaat de overspanning

van het U te reizen zonder dat de P de Aarde verlaat. En noem het

geen "droom".

In de verslavingszittingen van de komende weken, op de 28e of zo,

(:36). van deze maand, zullen velen van jullie deze uitdaging

veranderen. Je moet wel, je zult geketend zijn...

aan. We testen je niet of je drugsverslaafd bent. Je leert niet verslaafd

te zijn aan doden. Jullie zullen worden getest om niet verslaafd te

raken aan de lucht van deze planeet, die jullie beheerst. Zoals we

zeiden, ons werk heeft een verborgen agenda, maar dat kunnen we

niet allemaal naar buiten brengen, omdat velen van jullie niet zullen

doen, wat te leren, maar jullie worden een andere "na-aper". Jullie

komen niet om te leren



om verslaafd te zijn aan alcohol, maar in werkelijkheid werken we aan

de Ziel om te leren hoe de passagiers van het Ute worden.

Dan komt het op een simpel ding aan, hoe komt het dat de KF systemen

het wel kunnen, maar wij niet, en

zij een tovenaar worden, en wij niet? Is het niet zo, dat wij de D van

Inertia van de P wegnemen van de STM, waardoor deze Mens zelf de

representant wordt van zijn eigen Schepping in D van zijn ?? creatie

van zijn ??. De hele structuur van de Schepping is als een lijn en een

baksteen. Het hangt ervan af wat die lijn is en wat die baksteen is. De

lijn van de Schepping is de H, op één structuur gebaseerde energie. En

de stenen kunnen C16, C14, C12, C10 zijn, hoe je het ook wilt noemen,

(:38). koolzuurhoudend zoals jij het wilt noemen, maar in feite heeft het

geen D, het heeft een krachtveld D, dat op een bepaald punt

gestructureerd is, zich manifesteert volgens zijn traagheid.

En dan hoe creëren we die traagheid. Ga naar Boek 1, en lees het Boek

1 grondig door als het over Inertia gaat. Wanneer het gaat over het

M-veld en het G-veld, en begrijp nu dat we het Plasma op een andere

manier begrijpen, wat betekent het. Je bekeek het de eerste keer op

het punt van de materie, bekijk het deze keer op het punt van de

Schepper. De woorden zijn hetzelfde, de ??intelligentie (of intentie) van

de Mens die het een andere betekenis geeft. Dan kun je alles creëren

in elke D. Dan word je de tovenaar van de

U. Want nu kun je creëren wat je leuk vindt, wat je denkt dat je leuk

vindt. Wat je denkt anderen weten het niet, en als ik het laat zien ben

ik slimmer.

Dan moet de mens de Totaliteit gaan begrijpen. Dan moet de mens de

D van P begrijpen, en de D van de velden van de U. En dan hoe te

leven in beide D, of door de interactie van de twee, te leven in de D van

de emotie van het bestaan. (:40). De mens kan gelukkig leven in de

emotie. Hoeft geen verbinding te hebben met de Ziel, of de STP, of,



wat wij noemen, de "Inertia van de Schepping." Als je de STM binnen

de structuur van de P van de Mens plaatst, heb je het probleem van

het voeden ervan. Als je de STP van de man binnen de STM plaatst, wat

is dan het probleem? Als de traagheid van de plaats van de positie niet

onder controle is, wordt het niet begrepen, als het niet in evenwicht is

in zichzelf.

Dit is het punt in vele leringen, op een verborgen manier, die ik heb

geprobeerd uit te leggen. Maar misschien kunnen we vandaag

gewoon de deur naar dit openen. Een kleine opening, een lichtstraal,

dat het sommigen van jullie de ogen opent voor de realiteit van de

Schepping. En angst om te vertrekken of de STM binnen te laten in de

positie en D van de STP, wat jullie het punt van de dood noemen. Ma n

kan op elk punt sterven als hij het voelt. Want hij wordt het licht, hij

wordt de plasma-energie. De angst van de Man van einde, nu is het de

vreugde van de Man in zijn hand, nu hij de kennis van de Schepping

begrijpt.

Hoe verander je een veld van je lichaam om de Ziel van de Schepping

te worden, de Inertia van de materiestaat van de Mens in de toestand

van de velden van het ?? leven , energievelden van de STM. Als de STM

de STP van de Mens bevat, wat wij noemen, (:42), kan de Inertia van de

Mens, de Mens ?? zich zelfs manifesteren binnen de STM in de D van P.

Is dit niet wat de Aarde doet binnen de structuur van de Ziel van het

Zonnestelsel? Zijn wij anders? Hebben we het niet begrepen?

Is er een planetenstelsel in de structuur van de zon? Wat wij buiten

zien is de weerspiegeling en het tweelingstel van het systeem

binnenin. Dit is niet ver van de waarheid. Lees het Boek van 3, waar

sprake is van sterrenhopen en sterrenstelsels die op een andere manier

draaien dan de rest in dat gebied. Onze U, intern leeft en interageert

met wat er buiten is. Hoe schittert onze U in zijn eigen Unicos? Zijn wij



te ver van de rand verwijderd om het licht van de Unicos te zien, dat in

wisselwerking staat met ons zonnestelsel van de schepping van de U?

We begrijpen meer, we zien meer, we begrijpen meer van de kennis.

Maar we moeten de waarheid begrijpen over de interactie van de

velden. Hoe veranderen we een veld in traagheid? Hoe veranderen we

een veld in wat we traagheid noemen?

een cel, inertie van een planeet, inertie van het zonnestelsel en inertie

van de U, dat we ons overal kunnen manifesteren, in elke positie, plaats

en tijd?

Zou de tijd komen, zoals wij willen reizen in de overspanning van de U,

en verhuizen naar de Maan en Mars, gedeeltelijk en in verbinding met

onze Zielen. (:44). We reizen in onszelf, we gaan naar de cel van de

kanker en vinden hoe we de traagheid kunnen veranderen. Hoe we

zelf door de interactie van onze eigen Zielen, en STP onszelf in ons

kunnen helen? Wordt het dan een magie? Of is het gebrek aan kennis

een valse tovenaar?

In de komende tijd, in het proces van de systemen, die ontwikkeld

worden, leren we je hoe het moet. Ik heb dit gedaan met KS die dicht

bij ons staan. We vragen hen naar binnen te gaan en de lever te voelen,

de nier te voelen, het hart te voelen. Ze vertellen je dat de lever zwak is.

Het is verschrompeld, het is dit, het is dat. Sommigen van jullie KS hier,

jullie zijn degenen die dit met mij hebben gedaan. Dan, hoe vaak, en de

manier waarop ik u heb verteld, probeer energie van de Ziel aan het

orgaan te geven. Probeer het de traagheid te geven op de toestand van

de velden van de Schepping.

Als we naar de excursies van het U gaan, moeten we naar de excursie

van binnenin onszelf kunnen gaan. Die KS die met mij in deze zaken zijn

geweest, zij weten het, zij hebben hun levers aangeraakt. Ze zeggen, hoe

is je nier, het voelt niet goed. (:46). Dus, geef het de energie. Probeer te



geven wat je kunt. Probeer te leren hoe je van binnenuit aan jezelf kunt

geven.

Wat wij onderwijzen is niet alleen theorie, het is praktijk en velen van

jullie begrijpen het op verschillende manieren. Maar nu moet het een

wereldwijde kennis worden. Het moest een begrip van de kennis

worden, niet alleen voor de mens, maar voor de burgers van de U. Het

doel van het onderwijs van vandaag is om u te leren, voor u om beide

D te begrijpen, binnen en buiten. Wat buiten is, kan binnen worden

bereikt. Als de Mens in de D van een andere planeet en U reist, kan de

Mens ook in zichzelf reizen. Kies je C14 om te gaan, of kies je C10 om

naar binnen te gaan. Dit zijn allemaal energiepakketten, we geven ze

namen uit onze eigen belachelijke domheid om de waarheid niet te

begrijpen.

Geef je een glas water aan een pasgeboren kind als het dorst heeft? Of

geef je een druppel water aan een volwassen man om zijn dorst te

lessen? Beide werken niet, want de mens heeft niet begrepen, dat er

"paarden voor koersen" zijn. Je moet begrijpen wat nodig is, maar in de

kracht van de velden van de U, niet in de grootte van de beker en een

druppel. (:48).

De mensheid gaat het proces in van een uitstapje naar de U. Wilt u

meegaan met de "ezel" van de UFO? Of wil je gaan met de "jumbojet"

van de STM? Beide zijn een optie op tafel. Maar het lijkt erop, dat de

mens de voorkeur geeft aan de ezel. Omdat de Mens erop kan zitten,

zoals hij op de kennis van de Schepping zit en de rest ontkent. De

manier waarop de mens doodt en de waarheid ontkent, dat hij niet

hoeft te doden. Omdat hij de U-energie kan aanboren en die 20% kan

bevredigen, terwijl deze planeet dat niet deed. Als de planeet Aarde de

D van de velden van de energieën zou hebben vrijgegeven, die wij

leveren...



door de Gansen, die deel uitmaakt van zijn eigen creatie, zou iemand

ooit doden om te eten?

De nieuwe taal is veel mooier en grappiger. Ik ben veganist, ik kook

het niet, ik eet het rauw. Het is net als wanneer je naar een steakhouse

gaat, de Amerikanen bestellen, "American", dat is... alleen het "gehakt,"

niet gekookt. Wat is het verschil tussen een veganist en een man die

"Amerikaans" eet? Ik weet het niet. Behalve dat ze de waarheid niet

begrijpen. Ze nemen allebei het leven van een ander wezen in zich op.

Maar deze keer koken we het niet, we gaan terug naar de tijd dat de

man geen kennis van vuur had. Terug in de evolutie van de

wetenschap. (:50). Dan is de vraag voor velen van jullie, hoeveel

"grappige etiketten" er binnenkort op de deur van onze restaurants

zullen verschijnen - "rauw plasma," "veganistisch plasma." Dan zou dat

veganistisch plasma, een andere entiteit worden en leven in een

andere D, en richting van de Schepping. Hypocrisie in kennis heeft

geleid tot domheid van de mens in het leven.

Het begrijpen van het proces van de verbinding tussen alle D is de re

aliteit van wat wij noemen, het bestaan in de U. Probeer niet alleen

de verbinding te begrijpen, maar ook de manifestatie ?? als ?? aan,

want die verbinding kan je een manifestatie geven die je ?? niet leuk

zult vinden. Je probeert naar Planeet Zeus te gaan, en onderweg

maakte je een fout, je landde op een nier van een kat. "Oeps, waar

ging ik in de fout? Hoe lang moet ik hier blijven tot de kat sterft?" Je

komt in een heel slecht moment, als je niet begrijpt wat het ?? is

met de kennis van de Schepping.

Begrijp het proces van interactie. Het scheppingsproces begrijpen.

Begrijp de interactie van de velden. (:52). Dan begrijp je de

zwaartekracht. Dan begrijp je de voortstuwing. Dan begrijp je hoe

positionering in de dimensie van de velden een nieuwe ?? D.



In zekere zin heeft de zwaartekracht in de ruimtevaart dezelfde

betekenis, als je begrijpt hoe we deze kennis in onze kernreactoren

uitbreiden. Hoe brengen we de kennis van het nucleaire in het begrip

van de schepping. Als we spreken over kernenergie, moeten we

spreken over energieën. We kijken niet naar wat er is, hoeveel

protonen, hoeveel neutronen. We noemen het, dit is nucleair materiaal

geeft alfastraling, bètastraling. Het maakt ons niet uit of je 200

elektronen hebt, of 2 elektronen.

Nu moet je dat proces van de interactie begrijpen, dat voortdurend

leidt, het maakt niet uit in welke D en sterkte, tot de schepping en het

vrijkomen van alfastraling. Je krijgt het van helium (He), zoveel als je

kunt krijgen van Plutonium. Dan kom je tot begrip van energie

transformatie, interactie van de velden van de U, interactie en creatie

van meerdere lagen van zwaartekracht, die elk je geeft wat je nodig

hebt.

De zwaartekracht van het Zonnestelsel in de Inertia leidt tot het

ontstaan van het zwaartekrachtsveld van de Aarde. In feite is onze

zwaartekracht er, omdat het heeft mogen bestaan binnen de

traagheid van een gegeven ruimte, tijd en positie. Het is zwaartekracht

voor ons, (:54). maar het is traagheid voor het zonnestelsel. Het is Ziel

voor ons, maar het is Ziel van de Fysicaliteit (STP) in de D van de velden

van de Schepping. Dan moet de mens in zekere zin weten waar en

hoe hij in beide kan leven. Hoe kun je beide scheppen in dezelfde D,

en de dimensie van ?leven creëren.

We noemen het, kas. We brengen het glas en we creëren de toestand

van de woestijn. Creëert de toestand van het bos in het midden van de

Noordpool. En we brengen de dieren daarheen om te laten zien dat we

heel goed zijn. We zien de dieren bestaan, de planten bestaan, omdat

we erin slaagden het te repliceren. Waarom kunnen we de toestand



van elke hoek van het U niet repliceren in onze Ziel, zodat we

daarbinnen niet de hele U hoeven af te leggen.

Het vreemde is, we weten hoe het moet. We noemen het een gevoel.

We noemen het een gevoel van, "oh, liefje, ik weet hoe je je voelt, ik

ben er geweest." Ik voel je pijn, en voel letterlijk de pijn van je kind,

omdat je door de interactie van de velden weet dat je ermee

verbonden bent. Moet je de spanwijdte van het U afleggen om de

emotie van de Man in een bepaalde tijd en positie te krijgen? Om de

emotie van het U in dat punt en zijn traagheid te voelen? (:56). Of

hebben we een andere D op het pad van het bestaan genegeerd?

Hoe ver, hoe diep hebben we de kennis die we hebben genegeerd,

alleen maar om in de D van de P te leven? En hoeveel hypocrisie zit er in

onze eigen bevestiging van ons eigen bestaan? Het onderwijs van

vandaag is om je oog te openen, zoals gewoonlijk, voor een andere D en

schepping, voor een andere structuur, voor een ander begrip van de

Totaliteit. Dan wordt de mens wijs om het proces van de Schepping te

begrijpen.

Moet ik C16 energie hebben om de STP van de Schepper te bereiken?

Laat staan de C18 om de Ziel van de Schepper te bereiken. Of kies ik de

weg van H om binnen te komen, en als ik binnen ben schep ik het op

om de energieën te krijgen, die in mij zitten om dat punt te bereiken.

Dit is wat ik vaak heb gezegd, als je het proces van de Schepping van

het leven begrijpt, kun je in één seconde de Ziel van de Schepper

bereiken. Het is gewoon weten welke reislijn je moet nemen, om te

bereiken. Niet, allemaal gaan, en het fout hebben. (:58). Dus, eindigen

in de oceaan. Het hangt ervan af welke weg je nam.

Probeer het scheppingsproces te begrijpen. Probeer het proces van

interactie van de velden te begrijpen. Ga terug in de leer, hoe vaak heb

ik je gezegd, kijk niet naar de MaGravs. Kijk naar het veld van de

MaGravs. En als je dat begrijpt, dan heb je een nieuwe D geopend in



het proces van de Schepping. Maar het enige wat je gelukkig maakt is,

sluit het aan.

Jullie hebben een kennis via de MaGravs naar de bron van de

Schepping, naar de energieën van de U. Maar jullie zijn blij met de

kruimels, om 10% minder te betalen aan de elektriciteitsman, die zelf

de energie uit de U. heeft gehaald. Zolang u onwetend blijft, zijn er

mensen die misbruik van u maken, als elektriciteitsman, als

waterleverancier, als Priester en Mullahs en de rest. U bent het die het

misbruik toestaat.

We kunnen de energie van de velden aftappen en zoals velen van jullie

meedoen aan "Dining with the Creator". Wat was het verschil 10

minuten voordat je binnenkomt, je bent in dezelfde omgeving. Je zit in

dezelfde kamer, dezelfde stoel te wachten tot de sessie begint. En

waarom plotseling op dat moment als we beginnen, je bent op ze in

de ?? begin van de ?? lijn interactie. "Ik kan water proeven, ik heb

zoveel speeksel." (1:00). 77% van jullie. Of je hebt het nu begrepen, jij

bent het die een lijn van onwetendheid heeft getrokken naar de

kennis van de Schepping.

We hebben een reden om deze lessen elke maand te plaatsen, omdat

je een maand nodig hebt om het te begrijpen, te analyseren, en als je

het voelde, wat betekent dit dan? In de komende dagen, als we de

verslaving doen. Jullie komen allemaal, ik ben geen alcoholist, ik heb

het niet nodig. Ja, je bent verslaafd aan moorden. Ja, je bent verslaafd

als veganist om rauw te eten. Kan me niet schelen, ik eet het gewoon.

Ik kook het niet om ergens energie vandaan te halen. En het is in de

mode om veganist te zijn, en het is in de mode om "Amerikaans" te

eten. Ik voeg gewoon wat meer gehakt toe, wat meer kruiden om het

lekkerder te maken. Is er een verschil tussen de rozemarijn die je erin

doet, en God weet wat in het vlees, en een ander leven. Nu maken we

het lekkerder. Diegenen onder jullie die vegetariër zijn, breng een half

uur met mij door. Je zal je tijd en eetgewoonte in geen tijd veranderen.



Wie veganist is, is nog erger. En zij die vlees eten, weten niet welke

kant ze op moeten rennen. Het opent gewoon je ogen. (1:02).

Als ik dit kan doen, contact op, een manier vinden om ta p in de

energie, die ze geven, die ze niet nodig hebben, zonder ze te doden.

Het probleemmet ons is dat als we kijken naar droge bonen, als we

kijken naar droge rijst, voor hen, als het een materietoestand is. Maar

het leeft, het heeft nog steeds het zaad van het leven, je hoeft het

alleen maar te planten en je zult het zien groeien. Maar we kiezen

ervoor om het te negeren.

Zoals ik altijd zei, als je een man een kans geeft, zal hij een schaap

water geven om het te laten groeien. Want dan heeft hij er meer van.

Alleen kan de man een schaap niet aan de grond zetten, en het

zichzelf laten oprichten, op zijn eigen plaats. Maar we doen het met

granen, en met god weet wat, want dat ziet er stevig uit voor ons, ze

hebben geen Ziel.

Zoals ik tegen een van mijn kinderen zei toen hij jong was. En als je

de kracht van deze uitspraak begrijpt. We nemen twee zaden, je eet

er één en je plant er één. Eén groeit, wat uit die plant groeit. Dan zorg

je ervoor. Het heeft waarde, het heeft leven. Snij deze tak niet af papa,

breek dat deel niet af. Waarom heb je de broer opgegeten? Nu heb je

emotie voor de ander. (1:04).

Het is de onwetendheid van het begrijpen van het proces van de

Schepping van ?? leven, die de mens tot dit punt heeft gebracht, tot

het lopen naar excursies, en tot de domheid van het doden. De mens

stopt alleen mensen in de gevangenis als hij een ander mens doodt.

De mens stopt geen mensen in de gevangenis als hij een ander dier,

een plant, een zaadje, of wat dan ook doodt. Omdat we

uitzonderingen hebben gemaakt, omdat we het allemaal doen.



Nu we de kennis hebben, moet er een uitzondering zijn? Moet de

mens in de komende tijd de wenkbrauwen fronsen bij degenen die

iets eten? Maar zouden we

leren stelen van het plasma van de anderen? Of zouden we leren, dat

we er zijn, dat wat beschikbaar is, niemand nodig heeft, we zijn er om

bediend te worden.

Sommige dieren eten één keer per jaar, door één dier te doden en dat

is genoeg.

Sommige mensen doden elke dag met duizenden en ze noemen het

een graanschaal. Wij zijn lager dan zij. Begrijp met welke veldsterkte

van het universum je jezelf moet verbinden om je in die dimensie te

kunnen voeden. Dat je de gewoonte om te doden niet de ruimte in

draagt. En ik hoop dat het onderwijs van vandaag dat is. (1:06).

Zoals ik altijd zeg, als ik je genoeg kennis geef om de Ziel van je

Schepper als een energiepakket onder ogen te zien, zou je het dan

opeten? Probeer het te begrijpen, probeer de kennis van je Ziel zelf uit

te breiden. Als je dat niet kunt, geef ik je een heleboel technologieën,

een heleboel sessies in het systeem om je Ziel uit te breiden. Op een

bepaalde manier, open ik,

?? Ik geef je je velden terug, dat je meer uitbreidt.

Heb je ooit een ballon opgeblazen in een omgeving, en hem dan van

buitenaf vacuüm gezogen, en dan gezien hoe hij groeit om de ruimte

van het door jou gecreëerde vacuüm op te vullen? Dat is alles wat we

doen met jullie Zielen in deze systemen. Wij creëren een evenwichtig

energieveld, zodat jullie Ziel zich kan uitbreiden en de D van

lichamelijkheid in de D van Schepping kan begrijpen in interactie met

de anderen. Maar we moeten het verhullen in alle namen en

mogelijkheden, zodat je jezelf voor de gek kunt houden.



Probeer het proces van interacties te begrijpen, probeer te begrijpen

wat traagheid betekent. Wat is traagheid voor mij en zwaartekracht

voor jou, en wat is de traagheid in de cel van een kanker, en de

zwaartekracht in het lichaam van de mens. Dan zullen de artsen van

vandaag geen probleem hebben om elke kanker binnen enkele

seconden te genezen. Maar op dit moment moeten we het spel nog

spelen. (1:08).

Wat is de traagheid van de emotie die de Mens ertoe brengt zichzelf te

creëren tot het punt van de dood met ALS? Welke velden haalt hij eruit

die verbonden zijn met de emotie en de richting van de sterkte van het

veld van de STM en de P, en de Inertia van de Totaliteit van de velden

van de lichamelijkheid van de Man.

Zou het de tijd komen, in de komende tijd, waarin de mens de kracht

van het veld van de emotie zal beheersen? De mens zal de kracht

beheersen van het veld van het, wat wij noemen, het leven in elk

dominium en D. En als je dit begrijpt, gaan we terug naar wat ik vele

malen heb gezegd, met één druppel water creëer ik een vis in een

tank.

Met een krachtveld van de emotie in de toewijding van begrip,

manifesteer ik Christus voor u, zoals velen van u hebben gevoeld,

aangeraakt, zich bewust zijn van zijn aanwezigheid, wanneer u in ons

systeem gaat. Dat is alles wat we doen. En je kunt het altijd en overal

in de V.S. doen.

We gaan voor een pauze, en we komen terug. Maar luister vele, vele

keren naar dit onderwijs van vandaag. En het opent, ontrafelt vele

geheimen, die je de eerste keer niet begrijpt. Dan begrijp je waar de

mens zich belachelijk heeft gemaakt als veganist, vegetariër en

vleeseter.



eter, (1:10). terwijl je in feite had kunnen genieten van het bestaan van

degenen die hij heeft opgegeten, door gewoon aanwezig te zijn met

wat zij niet nodig hebben. Wanneer een ??object zich manifesteert,

het

betekent dat ik je te zien geef. Waarom moet je me opeten, als ik het

veld van mijn bestaan al gegeven heb.

Dan begrijp je, moet de mens doden in de ruimte om zijn bestaan te

bevestigen?

We nemen een pauze en komen terug. Als iemand van jullie wijs

is geworden, beantwoorden we de vragen van de Schepping.

Dank je wel Rick, als je ons wilt meenemen naar ouderwetse

pauzes, of nieuwe mode. ...

<Pauze> 481 KSW 13 april 2023 (1:27).

K- Ja, we zijn er weer. We zijn hier klaar om al uw vragen te

beantwoorden. Kun je me horen?

... (1:28).

Q; ... Wij vragen u vriendelijk om ons meer te adviseren over de

menselijke stress in plasmatechnologie? Wij stellen uw advies op prijs.

K- Wat bedoelen we met stress? Dat moeten we begrijpen. Wat is

stress? Wat is het punt wat we noemen, menselijke stress, .. of



emotionele stress of lichaam? Over welk deel van de stress wil je het

hebben? Wemoeten begrijpen hoe we emotionele stress creëren, en

hoe sterk die is. En hoe het de rest van het lichaam beïnvloedt.

Hoe komt het dat bij Gans, met toepassing van de Plasma Technologie,

veel van de fysieke of emotionele spanningen worden opgelost? (1:30).

Velen van jullie noemen een stress een pijn, fysieke pijn, je gebruikt de

Gans en het verdwijnt. Waarom doet het dat?

Waarom zien we dit soort dingen? Waarom doen deze veranderingen?

Psychologische stress heeft een krachtveld. Depressie heeft een

krachtveld. Pijn in je spierweefsel heeft een krachtveld. We moeten

diepgaand onderzoek doen om het te vinden, te meten en te

vervangen. Tegenwoordig kijken onze artsen naar, oh, je hebt een

tekort aan vitamine B, je hebt een tekort aan vitamine dat, en je hebt

een tekort aan dit mineraal, je hebt deze ziekte, die ziekte, deze

aandoening, die aandoening. Onze wetenschappers hebben nooit

gekeken naar de dimensie van de schepping in het lichaam van de

mens als plasma, op welke gebieden het tekort is, dat we kunnen

bevorderen.

In de toekomst, als je naar een dokter gaat en je zegt, ik heb een

depressie, kunnen de artsen het krachtveld meten van de energie die

ontstaat, die nodig is om dat gebrek aan energie op te heffen. De

toekomstige wetenschap van de mens, die begrijpt dat de structuur

van de mens geen materietoestand is, maar een magnetisch veld

plasmatoestand, zal al deze dingen veranderen. In de komende

universiteiten en onderwijscentra, naarmate zij meer en meer

begrijpen van het scheppingsproces, zal de Mens een andere manier

vinden om hiermee om te gaan, de Mens zal gemakkelijker manier

om om te gaan met de meeste ziekten van vandaag. We zijn de weg

kwijt. En we hebben zoveel toegevoegd dat de weg onderweg

verloren is gegaan.



Ik sprak een tijdje geleden met iemand. Ze zeiden, Chinese

kruidengeneeskunde werkte en was effectief. En tegenwoordig is het

niet meer zo effectief als vroeger. Het is dezelfde plant. We hebben

chemicaliën en meststoffen toegevoegd, we hebben er vervuiling aan

toegevoegd. Dus het is hetzelfde, maar met meer toevoegingen, die de

energie wegnemen van waar het vroeger was. Dus, als we hetzelfde

kruid kunnen produceren, hetzelfde wat het ook is, zonder de nieuwe

toevoegingen, zal de Chinese geneeskunde, kruidengeneeskunde

dezelfde effecten hebben van een...

honderd jaar geleden, 200 jaar geleden. Wij zijn het die niet begrijpen

wat ze ons, onszelf hebben aangedaan. Wij zijn het die het

scheppingsproces niet hebben begrepen.

Als we geboren worden, en laten we zeggen dat we in een perfecte

conditie zijn, emotioneel, en wat dan ook, dan nemen artsen een

lezing van al onze emoties. En over 10 jaar als je naar een dokter gaat,

zegt hij, oh, dit is het verslag van je depressie, er was geen depressie

en nu wel. Dus we voegen deze energie aan je toe om je in balans te

brengen met wat het vroeger was.

Het hele begrip van de schepping van het lichaam van de mens zal in

de komende jaren veranderen. (1:34). Als je vandaag iemand naar de

artsen van de Keshe Foundation brengt, die opgeleid zijn in de oude

geneeskunde van de huidige universiteiten.

De dokters van de geneeskunde van vandaag vragen je, je krijgt al

deze God weet wat dit, dit, dit alles, dit is verhoogd, je hebt dit. En

artsen die zijn opgeleid door de Keshe Foundation zullen u dit vragen,

kunt u mij de samenstelling van zaken in uw lichaam geven?

Ik wil niet zien hoe het ongeluk gebeurd is. Ik wil de oorzaak van het

ongeluk zien. Omdat het begrip van de kennis, is dat je deze

energiebronnen nodig hebt om deze effecten te creëren. Vandaag de

dag, als je naar een kankeronderzoek van de artsen gaat, oh, je krijgt



alles, de grootte van de rode cellen, de grootte van de witte cellen, het

volume, de telling en al het andere. Excuseer me, kan je kokend water

hebben als je geen ketel hebt, om het te koken? En dan, kan je een

ketel hebben als je geen staal hebt... om die ketel te maken? Kun je het

staal hebben, maar als je geen elektriciteit hebt om het op te warmen,

om het water op te warmen, om het kokende water te hebben om te

zien wat het doet? (1:36). Wat de artsen je vertellen, zeggen ze, het is

kokend water.



Dus we kijken hoe we de energie uit het kokende water kunnen halen.

Maar hoe zit het met dat ijzer en die ketel die het kookt? Waarom kun

je de temperatuur daar niet aanpassen, zodat je niet het kokende

water krijgt, je krijgt het juiste water, je verbrandt niet. Dit is de andere

stap in de kennis, het andere begrip van de Schepping. Tegenwoordig

werkt men in de medische wereld met kokend water en dan wordt het

verbrand. Nu doen we de huid, we doen hoge bloeddruk en de rest. Ga

en vind, wat wil je.

Je gebruikte koper in plaats van ijzer. U gebruikte zink in plaats van

koper. Dus heb je in het begin een ander dilemma gecreëerd of is er te

veel koper in de legering, wat een andere ??standaard temperatuur

creëert, hoe je het ook noemt. Dus, in de huidige wetenschap, vechten

we altijd om een oplossing te vinden. Maar we kijken nooit naar de

oorzaak van het probleem.

In alle traditionele medicijnen kijken ze naar de oorzaken van het

effect dat ze zien. Ik kom uit de generatie van de medicijnmannen.

Generatie en generatie van. Dus als ik kijk naar de nieuwe wetenschap,

en als ik kijk naar wat mijn voorouders deden, en ik zie de hypocrisie,

wat is uitgegroeid tot de nieuwe wereld van de geneeskunde. Omdat

het alleen maar geld oplevert, maar het doet niet veel.

Toen ik in 2008 naar Iran ging, ontmoette ik mijn tante, de zus van

mijn vader. (1:38). En ze was eind 80, en ze vertelde me over mijn

grootmoeder, mijn grootvader. De familie waren mannen van de

geneeskunde voor eeuwen, voor decennia, voor generaties. Als een

jong meisje, observeerde ze de moeder, en ze zei, weet je, als moeder

naar die kamer ging, weet ik dat er een remedie is, de man kan

worden geholpen. Als moeder naar de andere kamer ging, zei ik, hij

gaat dood, want moeder wist dat ze niets kon doen, hij was er alleen

om te helpen.



Dus ze hadden een kennis die ze niet hadden met de nieuwe

paracetamols. Ze hadden alleen de kruiden, ze hadden alleen wat de

aarde leverde, en ze begrepen de interactie. Dat een jong meisje van

acht, negen jaar oud, kon observeren wat de moeder doet en welke

beslissing wordt genomen over degene die om hulp komt vragen.

Onze huidige technologie is dus op hol geslagen met meer tablets,

meer valse meldingen, meer van alles om de portemonnee van

sommige mensen die er gewoon voor betalen voor de gek te houden.

Wemoeten naar de oorzaak kijken. Niet naar het, wat wij noemen, het

ongeluk aan het eind. Als je geen rem hebt, heb je geen...

?beschadigde auto. Het maakt niet uit hoe vaak je de auto repareert, je

hebt de rem niet gerepareerd.

En het is hetzelfde in emotie, het is hetzelfde met de stress. Je moet

uitzoeken welke veldsterkte die stress veroorzaakt, en wat er in de

dimensie van emotie is gekomen om een stress te worden. (1:40). Het

is niet meer ijzer of zink, het is wat emotie, anderen emotie interactie

met de STP heeft gecreëerd die je depressief heeft gemaakt. En wat is

er nodig om te creëren, te geven, in balans te brengen?

We hebben het over het veld. Als ik je zeg, ik hou van je, krijg je het

gevoel van alles. En als ik je zeg, ik haat je, is het dezelfde man, dezelfde

vrouw, diezelfde stem, je

de anderen voelen. We moeten dus begrijpen dat emotie een

veldsterkte heeft, en het woord van de man draagt die emotie, die

veldsterkte. We hebben dit nog niet eens geanalyseerd, mannen van

de wetenschap hebben dit nog niet eens begrepen. Welke emotie,

welke energie komt uit mijn STP via de woorden, die in wisselwerking

met jou het gevoel van stress geeft, of depressie, of liefde. We hebben

niets begrepen van de wereld van de Schepping, en we noemen

onszelf de koning van de dieren. Wij zijn koning, maar dieren. Koning,

zoals ik altijd zei, domheid van niet begrijpen, maar beweren te zijn.



Kunnen we teruggaan en meten wat ik zeg, welk veld het creëert, dat

leidt tot vreugde en geluk. Dus, we weten dat dit de veldsterkte is van

de ??stem, die ??dat creëerde. Heb je dit ooit getest? Nee, want we

hebben het nooit begrepen. (1:42). Maar niet alleen in de opname,

uitzoeken wat er gebeurd is. Wat veroorzaakte in het lichaam van de

man om te spreken...

dat woord van ?? geluk. Welke interactie is daarbinnen geweest? Het is

weer die ketel en het kokende water. Dat moeten we begrijpen. Anders,

oh, nam ik wat zinkwater.

Het is heel vreemd, 99% van de Kenniszoekers hebben Zink, CO2, Cu en

CH3 (Gans), en ze willen er alles mee oplossen. In het Periodiek

Systeem staan er heel wat meer dan deze dingen, honderd meer. Hoe

zit het met hen? Zou Uranium veldsterkte geluk en energie creëren,

zoals de Gans van het lood depressie en angst creëert?

Dan moeten we begrijpen, we hebben nieuwe instrumenten van

kennis nodig, nieuw begrip van de kennis van de Schepping. Maar de

manier waarop het geschapen is, is niet de manier waarop wij willen

denken dat het is, omdat het past in ons magere begrip dat het voor

ons geschikt is om te begrijpen.

Nog andere vragen?

R: Ja, meneer Keshe, we hebben een hand omhoog van Peter. En hij

had ook een vraag in de Q&A. (1:44). En het heeft te maken met... Hij is

de afgelopen weken ook in de Keshe Plasma Reactor Groep geweest

en heeft zijn creaties van aminozuren (AA) en technieken om Gans's te

maken. En hij gebruikt hogere spanningen dan wij normaal doen, en

dit creëerde een grote hoeveelheid Gans's. Ik zou hem graag

rechtstreeks aan het woord laten in plaats van zijn vraag voor te lezen,

want ik weet zeker dat hij het beter kan uitleggen. Dus ga je gang,

Peter.



V: Ik probeer een MaGrav voedingsapparaat te maken, of een

Plasmatisch voedingsapparaat. En de huidige staat is in de vorm

van een beker. Ik heb er drie verschillende aminozuren in gebruikt,

omdat ik begrijp dat we daaruit magnetische

zwaartekrachtvelden kunnen halen met dezelfde sterkte als uit

verschillende

voedingsmiddelen die we consumeren. Ik kan ook

en die samengestelde Gans van ijzer en deuterium erop. En ik weet

van uw lessen, dat wij 80% van de energieën uit de omgeving

absorberen. En wat we proberen te doen met die 20% energie, die we

moeten verzamelen uit het voedsel en het water. Dus, dit apparaat dat

ik probeer te maken. Dus ik probeer met dit apparaat, (1:46). de

veldsterkte te creëren van deze ontbrekende 20% van de energieën die

we moeten verzamelen van buitenaf, van het voedsel en het water. En

ik weet niet zeker hoeveel procent van de totale zwaartekracht- en

magnetische velden deze apparaten produceren. En als er behoefte

aan is, kan ik foto's laten zien van dit apparaat, hoe ik het in elkaar heb

gezet.

En mijn vraag, de vraag zal zijn, hoe je van die drie verschillende

aminozuren, als ik het op het apparaat zet, en van deze composiet

Gans's hoe je miljarden en miljarden van combinaties van veldsterkte,

dat elke cel in ons lichaam uit de velden krijgt wat het nodig heeft.

K- Ik begrijp het. Allereerst maakt de productie van Gans, zoals Rick

uitlegde, zoals ik het begrijp, met verschillende spanningen en hoge

stroomsterkte niet zoveel verschil in de staat van de geproduceerde

Gans. Omdat de beperking in de scheiding zit.

Zodra een atoom als nanomateriaal scheidt in een singulariteit, of wat

wij een Gans noemen, tenzij je meer energie kunt absorberen, en je de

energieën boven zijn materietoestand Gans kunt creëren. Dan

evolueert het. Maar nogmaals, naar het materie niveau. (1:48) Als je een

"Gans-stroom" introduceert bij de Gans, zul je zien dat ze zich anders



gedragen. Er zijn dus veel beperkingen. Veel begrip. Daarom sprak ik

lang geleden over "Gans of Gans's."

Gans is uit de energiebalans, niet uit de materiebalans.

Als de wetenschappers van vandaag, of Kenniszoekers van vandaag dit

zouden begrijpen, dan kunnen we een heleboel nieuwe voorwaarden

scheppen ??. Het maakt niet uit hoeveel stroom je produceert, het

enige wat je zult veranderen is zeer beperkt, want de rest van de

energie die je erin stopt als materiestroom, of spanning zal niet veel

veranderen in de structuur van de Gans, energie magnetisch veld

balans. Je beïnvloedt de grenzen die zij creëren, maar je zult de

eigenlijke entiteit niet beïnvloeden. Tot die in balans komen, kun je een

Gans van kleur zien veranderen. Want het is als een virus, ze geven

ergens anders energie, tot ze uitgeput raken om op het energieniveau

te blijven waar ze zijn.

Dan om een ware vermenigvuldiging van de Gans'en en de velden

van het lichaam van de Mens te creëren, zijn de Kenniszoekers

misschien drie vijf jaar verder. Niemand van jullie heeft dit begrepen,

dat om een combinatie van de Gans'en te creëren die het volledige

lichaam van de Mens nodig heeft, (1:50). jullie hebben de Totaliteit

van de waarheid over de Schepping in de dimensie van zijn

geschapen systeem niet begrepen.

En, zoals altijd gezegd, ik speel met je mee tot je het begrijpt. De

Kenniszoekers die ommij heen werken, begrijpen dit. Ik geef les, ik leg

iets uit, en als het op een gegeven moment niet begrepen wordt, laat ik

het los. Maanden later, jaren later, kom ik er op terug. Ik zeg, herinner je

dit, we hebben dit gedaan, nu begrijp je de kennis ervan.

Als KS, als je doorgaat met wat je nu doet met de Gans'en die je hebt

gecreëerd, en je probeert jezelf te voeden, dan kom je nog steeds

tekort in wat deze planeet h as gedaan. En een paar Kenniszoekers,

wat ik zie, wat ik hoor in de wetenschappelijke wereld, en



Kenniszoekers, die de leek zijn, zoals velen van jullie, jullie zijn niet tot

inzicht gekomen.

Je maakt Gans's, maar je moet nog steeds gaan eten.

In het lichaam van de Mens heb je Gans van Uranium nodig, Gans van

Plutonium, Gans van goud, Gans van H, Gans van elk ander element.

En soms kom je het dichtst bij, zelfs niet in de buurt van, de Gans van

het zeewater.

Maar nogmaals, welk water, uit welke zee? Alle dieren in de oceaan zijn

niet hetzelfde, afhankelijk van de combinatie van de elementen en de

conditie, (1:52). krijg je verschillende vissen en dieren in de oceaan.

Maar één ding moet je beseffen: zie je de mens vandaag de dag in

de zee? De zee voorziet dus niet in alle behoeften van de mens,

anders had de mens wel in de oceaan geleefd. De mens leeft uit de

combinatie van de velden van de materie, de vloeistof en het gas van

deze planeet. Als je dit begrijpt, dan begrijp je dat je toegang hebt

tot een deel van de kennis die nodig is om de mens te voeden.

Dit is waarom we verschillende kleuren, en rassen en

geloofsovertuigingen hebben. Je vindt niet zoals onze, wat ik noem,

deskundige politicus zei, de ijsberen eten alle andere, pinguïns, en dat

is het probleem van de opwarming van de aarde. Maar hij begreep niet

dat de ijsberen op de Noordpool zitten en een lange weg moeten

zwemmen in al het ijs dat smelt om op de Zuidpool de pinguïns op te

eten. Daarom hebben we Mr. Al Gore niet als president van de

Verenigde Staten. Hij heeft nooit begrepen dat de ijsberen in het

noorden zitten, en de pinguïns in het zuiden. En hij was het hoofd van

"C O2 en opwarming van de aarde" van ons, als menselijk ras.

Dus begrijp, je hebt een combinatie nodig van de velden van de lucht

van deze planeet. (1:54). De combinatie van de materietoestand van

deze planeet, die binnenkomt via de grond, via de materietoestanden

die we absorberen, via de dieren die we eten. En dan moeten we



begrijpen wat de vloeistoffen van deze planeet creëren en ons geven,

want we drinken het de hele tijd. Het maakt niet uit hoe vaak het

wordt overgeheveld, schoongemaakt en gepasteuriseerd, en al het

andere.

Dus om te begrijpen hoe je een systeemmaakt om de Man te voeden,

moet je alles samenbrengen. Als je jaren geleden met mij hebt gewerkt,

toen ik systemen bouwde, kreeg je altijd drie flessen van me. Eén was

voor de lucht, één was voor het water, en één was voor het eten, wat het

lichaam van de Mens absorbeert.

Dus als je probeert dit punt te bereiken, als je probeert Gans te creëren

die je kunt voeden, kun je onevenwichtigheden in het lichaam creëren.

En als je het met een hoge energie creëert, betekent dat niet dat je

energieën van een hoger niveau uit je Gans krijgt. Je moet de hele

propositie van het leven op deze planeet en overal elders begrijpen.

We hebben een vraagteken nu, we zijn van plan omMaan te

koloniseren in de komende twee jaar, komende vijf jaar, met

medewerking van regeringen. Wij zijn van plan om niets mee te

nemen naar de Maan, geen kassen, geen koeien, (1:56). geen graan.

Maar we moeten kunnen voorzien in alle behoeften van de STM, dat in

manifestatie in de D van lichamelijkheid, die entiteit de

omstandigheden op de Maan kan overleven. Dat betekent niet dat je

een "apenpak" moet dragen, een ruimtepak. Het betekent

manifesteren, voldoende energieën hebben, omstandigheden die je

kunnen bewegen, je kunt overleven, je kunt genieten van de toestand.

Kolonisatie betekent niet het opsluiten van de mens in kassen op de

druk en temperaturen. Als je van Engeland naar Australië gaat, stop je

jezelf niet in een kas, want je leeft in de toestand van de omgeving. En

dit zou hetzelfde moeten zijn voor de Mens in de ruimte. Anders zijn

we niet veranderd in kennis en technologie.



Daarom onderwijzen wij, promoten wij, proberen wij u het

energiepakket van de Mens te laten begrijpen. Wij noemen het de STM

en de STP van de Mens. Hoe werkt jullie "innerlijke zwaartekracht", die

wij de Ziel noemen, samenmet de zwaartekracht van de Maan, die in

interactie met de aanwezigheid van het veld van de Inertia wezen

creëert, dat op de Maan kan overleven. (1:58). Anders hebben we

gewoon een gevangenis veranderd in een andere.

Probeer het te begrijpen. Het onderwijs van nu af aan zal zeer

uitgebreid zijn, als je het begrijpt. Als je het niet begrijpt, zoals een van

mijn zonen zei: papa, je bent net over me heen, ik begrijp het niet. Ik

was onlangs met een groep mensen, één zei, dit is wat hij... praat het is

niets in de boeken, het is tegen alles, het is ondersteboven.

En het hoofd van de onderhandelingen zei, weet je wat, we gaan de

boeken schrijven, dat mensen dit begrijpen, want dit is logisch. En

omdat het in de boeken van de universiteit staat, accepteerde je het

omdat je het las. Ik keek en zei, dit is de eerste keer dat ik een wijze

man zie. Hij zei, we kunnen het niet accepteren, want Newton en

Einstein, blah, blah, blah. Hij zei, nu openen we de universiteiten en we

schrijven de boeken over deze kennis, omdat het zinvol is. Dan begrijpt

de mens het werk en ontwikkelt de juiste weg.

Dit is wat het probleem is met veel van onze kenniszoekers. Het is

geen probleem, we zijn niet onderwezen. Het probleem is het gebrek

aan onderwijs op de juiste manier. We onderwijzen jullie allemaal in

de staat. En nu brengen we jullie naar de universiteit en willen jullie

leren over het plasma. Het werkt niet. Maar dat 't niet werkt, betekent

niet dat 't verkeerd is. We hebben de twee dimensies niet geleerd.

Dingen zien er vreemd uit, we willen dingen bereiken, en dan werkt

het niet. (2:00).

Voorbeeld hiervan was, we hebben getest. Dit was een van de redenen

waarom ik vorige maand de voedselsessie heb getest. En we brachten



je terug om te zien hoeveel van jullie, hoe je je voelde, wat je had.

Voelde je energie, ben je afgevallen, wat dan ook? Dit was voor ons om

te testen hoe goed ons systeem is ingesteld. Het ging niet om jou, hoe

je je voelt om te eten. Eigenlijk was de hele proef met het eten voor de

wetenschappers van de Keshe Foundation om te begrijpen wat we

misten in de ontwikkeling van de technologie.

Hoe komt het dat je niet voortdurend kon eten. En wat ontbrak er in

onze ontwikkelingsstructuur. In de komende systemen, toen we, je

hebt gezien dat we een systeem opzetten waarbij je 1000 euro per jaar

betaalt, krijg je al het voedsel, wat ontbrak er. 70% of 30% had speeksel,

dus het systeem is correct om water te produceren. We missen de

anderen.

En wat missen we dan op lange termijn, dat we geen andere

problemen veroorzaken. Je bent hap py ommet de Schepper te eten.

Maar we waren blij om te leren wat we moeten corrigeren in onze

systemen. En om die reden, hebben we in het systeem toegevoegd, nu

testen gaande, voor mineralen, metaal materie staat. Dat als we je

aanvulling kunnen geven van de korte wat wij noemen, mineralen, dat

geeft je een lange termijn vermindering van honger. (2:02). En dit is

wat bleek uit onderzoek, in de

nieuwe dineren met de Schepper, de Schepper van het systeem

ontdekte wat er meer voltooid moet worden.

Jullie maken allemaal deel uit van deze ontwikkeling van de

technologie. Maar ik moet je meeslepen met verschillende dingen,

Dineren met de dingen, drugsverslaving, wereldleiders om te zien wat

de emotionele deel van het systeem dat we moeten aanpassen. Wat

we nodig hebben in je niet de hele tijd willen eten, hetzelfde ommijn

systeem uit te putten. Allemaal van de aardbeien de volgende keer.

Het is verslaving aan aardbeien. Hoe kan ik het opzetten? Ik sleep je



binnen als je alcoholist bent, of wat dan ook voor ons om te zien hoe

ons systeem is.

De ontmoeting met de ziel van de wereldleiders was heel belangrijk

om te zien hoe we de emotie in ons systeem kunnen beïnvloeden. Dat

je je gelukkig voelt, je wordt gehoord, je kunt de verandering brengen,

je ziet jezelf gelijk als wereldleider. En wat zouden we veranderen? Als

we dat onderzoek aan het eind doen, is het niet voor jou om te zien

wat, maar voor ons om te zien waar het systeem verbeterd moet

worden.

Als je je gehoord voelt, ben je tevreden. Als je je niet gehoord voelt,

gedraag je je ergens radicaal. En dat kunnen we ons niet veroorloven.

Dus ik moet dat systeem bevredigen. Bouw een systeem dat voelt dat

je gehoord wordt. Als je op de maan bent in een kolonie, krijg ik geen

rellen. Ik krijg niet, man aan boord, man is over het bord. Je komt

binnen voor wat je denkt. (2:04). Maar tegelijkertijd laten we je doen,

we laten dingen gebeuren. Maar we verzamelen kennis om ons

systeem aan te passen.

Sinds de creatie van wat we je verteld hebben, ontmoeting met de

Schepper. voor ons was om te controleren wat het systeemmist. Als je

het niet begrijpt, zal ik het je zo zeggen. Je eet suiker voor directe

energie, je eet groenten voor een korte, je eet vlees voor een lange

termijn energie, of granen die eiwit hebben gelijk aan vlees voor de

lange termijn - acht uur, 12 uur, 24 uur. Maar deze dragen verschillende

mineralen, ze dragen verschillende elementen. In de tabel van het

Dineren met de Schepper hebben we gecontroleerd. Waarom

moesten sommigen van jullie terugkomen? Waarom heb je honger?

Dus, waarom hadden sommigen van jullie geen verschil? Op lange

termijn zijn er diegenen onder jullie die zich beter voelden, je kreeg

meer energie, in je fysicaliteit, verloor je wat gewicht.



Omdat de mineralen dat vlees zijn. Wat betekent, dat we namen van

de zwaardere elementen in de velden van het systeemmoeten

brengen. Dan hou je energie over op het hogere niveau, 24 uur, 48 uur.

En als je op die manier energie opneemt, heeft het lichaam het niet

nodig, het komt via de Ziel, het komt via de dimensie van wat wij

noemen, energievelden. (2:06). Dus wat je ook doet, rondlopen en

werken, is verbranden wat niet nodig is als vet en je verliest gewicht.

Dus je moet het proces begrijpen. En, op een manier om het systeem

te perfectioneren.

De volgende structuur voor ons, de volgende cyclus van onderwijs

voor velen van jullie is opbouwen. Je gaat naar de Maan, je wilt er twee

of drie dagen blijven, je wilt de dimensie ervan voelen. Ik kan jullie

stenen niet meenemen, sorry, en ik kan jullie geen beton brengen om

te bouwen...

gebouwen. Je wilt een tent hebben die je opent, je geniet van deze

kant van de maan en morgen van de andere. Ik moet een

energiesysteem bouwen dat muren creëert, scheidingswanden.

Dit is wat komen gaat. Het is niet iets nieuws. Lees het patent, het is 17

tot 18 jaar geleden voor jullie opgezet, nu komen jullie eraan. Die

muren waarin je verblijft, moeten energieën creëren die ze je voeden,

het is wat je nodig hebt zonder je te doden. Wat gebeurt er als je een

alien op de maan ziet, oh, het eerste wat ik niet heb gegeten, ik kan

beter kijken hoe het smaakt, ik kan het beter opeten.

Deed Man dat niet in het vliegtuig een paar jaar geleden? Viel in de

sneeuw in de bergen en ze begonnen elkaar op te eten. Gebeurde dat

niet in Zuid-Amerika, toen ze vast kwamen te zitten in een mijn, en

gingen stapelen, wie wordt het eerst opgegeten? Neemt de mens

deze gewoonte mee de ruimte in?

Of als wetenschapper die deze technologie ontwikkelt. En door testen

of wat dan ook. (2:08). Als ik een onderzoek wil doen om dit te



begrijpen, ga ik iemand zoeken die duizenden mensen meeneemt.

Het duurt jaren. Ik kondig aan dat ik een verslaving wil doen. 100 tot

200 van jullie komen. Ik krijg de gegevens, ik krijg de informatie wat er

mis is, wat we moeten verhogen. Maar we moeten, en je bent blij dat je

van je chocoladeverslaving af bent. Dus, het is een kwestie van

uitwisselen. Jij geeft ons de kennis, wij geven jou de voldoening. Om

de Man van de Ruimte te worden is veel kennis nodig. De echte Man

van de ruimte, je bent van harte welkom. Mr. Musk zet een raket op de

achterkant van het ding en je bent er blij mee, je gaat. . .

Nog andere vragen?

V: Wat ik begreep, moet ik kijken om Gans's en aminozuren te maken

van de verschillende 4 soorten, zoals verschillende soorten vlees, rijst

en melk, groenten, fruit en anderen. Om deze noodzakelijke

veldsterkte voor ons lichaam te krijgen. En om dit te krijgen heb ik een

spectrum van velden voor het lichaam nodig.

K- Dat is wat je moet doen. Maar je moet begrijpen hoe de

lichaamssamenstelling is. Ga terug naar 2014, toen een van die Indiase

goeroes naar het Keshe Foundation Center kwam. En hij was erg heilig

omdat hij vijf of zeven keer niet kon eten tot 21 dagen. En ik legde hem

uit hoe hij vals speelde. Je hoeft geen Gans's te maken. Als je het

begrijpt, kun je er genoeg uithalen om jezelf te voeden. Draai gewoon

je long op een andere manier, en kijk of je een beetje naar rechts

beweegt, en druk op je rechterschouder en trek je linkerbeen

omhoog. Ik kan banaan proeven. (2:10).

Beweeg nu je schouder naar de bovenkant van je nek, als een kip, en

leg je benen uit, verander de ruimte van de long, dit smaakt naar kip.

Dus de volgende keer dat ik kip wil proeven, zal ik mijn benen

strekken en mijn ne ck omhoog leggen, en dat is het, ik krijg de

energie van de kip.

Omdat ik het geproefd heb.



Dus, met de ademhaling kun je dat creëren. En je kunt het lang

volhouden. Maar het ergste is dat er geen lucht is op de maan, je kunt

je niet uitrekken om te eten. Omdat er geen lucht is om te ademen.

Dus moet je een oplossing vinden in de dimensie van velden. En het is

niet alleen, ik doe groenten, hoe zit het, je vergeet de energie van de

emotie. Het leven is een grote pot met velden, die je moet leren

bevredigen...

allemaal. Anders heb je gebrek aan vitamine C en krijg je deze ziekte,

of je hebt gebrek aan calcium, de helft van je heup verdwijnt.

Probeer het. Het is goed dat je zo bent begonnen, maar probeer in een

breder spectrum te kijken. En probeer de totale behoefte van de Ziel

van de Mens te begrijpen, niet de lichamelijkheid van de Mens, dan

kun je de Mens overal in het Universum voeden. Je zoekt nog steeds

hoe je de Mens kunt voeden in de dimensie van P. En dit is wat ik je

blijf vertellen, misschien begrijp je het voor het eerst. (2:12).

Kijk naar de D van de kracht van de STM die de Man voedt, en niet de D

van groenten, en wortelen, en tomaten en aardappelen. STM weet niet

wat een aardappel is. Dit is wat ik zei, in één geval, als je het begrijpt,

kun je de Ziel van de Schepper bereiken.

Dit is wat je moet begrijpen. of in de dimensie van het voeden van P

met al zijn valkuilen. Zeewater, vervuilde lucht, kool en tomaten, en ik

maak er een Gans van.

Kenniszoekers zoals jij, je hebt, dat je zover bent gegaan, je moet over je

schouder kijken, iets verder dan je het proces van de Schepping begrijpt.

Maar probeer deze keer het scheppingsproces van de STM te

begrijpen, niet de P van de Man.

Omdat deze P op de maan niet kan leven, brengen we veel karkassen

terug. Dan zijn we in het volgende niveau. Dit is het doel van het

onderwijs, dit is het doel van het uitbreiden van de kennis, maar in

kleine stapjes die langzaam, langzaam Kennis Seekers in verschillende



niveaus, en wetenschappers in het niveau zullen komen om te

begrijpen wat we moeten leren en waar we heen moeten.

Nog een vraag? (2:14).

Vraag: ... Beste heer Keshe, er is een subtiele wereld ook hier op

Aarde wij noemen ze elfen en feeën, en dergelijke. Zij schijnen geen

materie te consumeren, maar leven van licht, misschien? Kunnen we

dan van hen leren hoe zij het doen, zelfs uiteindelijk

wetenschappelijk? Bedankt voor het toevoegen van nieuwe

perspectieven.

K- Ik dacht dat feeën kleine meisjes waren met de vleugels op de rug als

je naar een verjaardagsfeestje gaat. En de andere zijn de jongens, als ze

ermee uitgaan. De realiteit is, we kunnen alles aannemen wat we willen,

en we kunnen alle eigenschappen aannemen die we willen. Als je de

kennis begrijpt, zou een fee of een man zijn hetzelfde moeten zijn. We

hebben de kennis niet begrepen.

Als je leert lief te hebben, en als je leert de liefde te ontvangen, ben je

gevoed voor het leven. Maar de Mens heeft dat niet begrepen. Maar

die liefde, staat bij de liefde van de Schepper, niet bij de liefde van de

Mens. Want de liefde van de Mens verleidt altijd met iets. Deze liefde is

zuiver, en als je die kunt aanboren, voed je jezelf. En als je de gave van

de Schepper kunt aanboren, zoals ze je gegeven is, zul je ontdekken

dat wat je nodig hebt de bron van leven wordt voor de anderen. Velen

van jullie hebben het begrepen, en velen van jullie zullen inzeer korte

tijd meer begrijpen van

Goedemorgen, meneer Keshe.

K- Hallo Azarjan, ben je nog steeds

in Iran? V: Nee, ik ben terug.

K- Ze konden je niet vasthouden, toch? (2:16).



Er is geen reden omme vast te houden. Weet je, als je praat over de

traditionele geneeskunde en hoe die in het verleden werkte en niet

werkt. En weet je, we zijn bekend met de Chinese geneeskunde en de

Ayurvedische geneeskunde, die Indiaas is. En het was interessant. Toen

ik naar Iran ging, gebeurde er iets interessants. En ik dacht dat als ik dit

zou delen, het iets zou openen voor mensen, als ze vragen hebben.

Voor mij is het heel interessant, want Iran heeft ook traditionele

geneeskunde en ik weet niet hoe ze die trainen. Ik ging vragen hoe ik

dat kon leren, want toen ik in het vliegtuig stapte en de bagage wilde

optillen om het te sluiten, trok ik iets aan mijn linkerkant. Dus toen ik

thuis kwam, viel er altijd iets op mijn linker heup, ik deed aan yoga,

maar deze aan de zijkant, het was gewoon zo pijnlijk. Ik werd er slap

van. Dus vertelde ik het mijn vader, en toen zei mijn vader, ga naar die

dokter, ik ben er met je moeder geweest, en ze is erg goed. Ik zei, oké.

Dus gingen we erheen, en het kantoor was overvol. Zoveel mensen,

heel veel mensen, vooral vrouwen.

En de dokter was een vrouw en ze heeft een baan, een sjaal, en ze

volgt de hele procedure. Dus ik ging erheen en begon met haar te

praten, ze zei, wat interessant was, ze vroeg de aanvraag, je

geboortedatum, je volledige naam. (2:18). En ze begon vragen te stellen

die 10 jaar geleden allemaal met ja beantwoord werden. Maar vandaag

waren de antwoorden allemaal nee. En toen raakte ze mijn schouder

aan en

toen schreeuwde ik een beetje. Ze zei dat het van hier kwam. Dus gaf

ze me wat spullen die we in Iran hebben, je weet wel, in de

kruidenwinkel en ook wat massage met cupping, wat anders is dan in

New York, wat Chinezen doen. En toen was het interessant toen ik haar

al deze dingen vroeg, nee, zei ze, je moet daarboven zijn. Ik zei, wat

bedoel je met ik moet daarboven zijn? Ze zei, je bent geslaagd, je zit op

een ander niveau. Wat ik begreep, want er zijn mensen, zelfs Ayatollahs

in Iran, die de Islam bestuderen, maar ze maken geen deel uit van de

regering, ze hebben hun eigen leven en bemoeien zich totaal niet met



deze dingen. Maar sommige van hen. Eigenlijk ging ik naar het graf

van een van hen in het heiligdom van de ?? . en dan die man, hij kon

op vele plaatsen tegelijk verschijnen. En als hij dan de kamer

binnenkwam, en als de mensen over iemand aan het roddelen waren

ging hij weg. Dus, deze mensen zijn ook getraind ... ?? Maar het drong

tot me door, als ik naar mensen kijk dan ging ik naar verschillende

mensen thuis, familie vrienden en ik ging naar het Noorden. Wat ik me

realiseerde, mensen vertrekken in een zeer, ik bedoel, (2:20). Ik merkte

zoals de Schepper, de hele Schepping gebeurt, gebeurt nu. Wat deze

mensen doen, omdat de informatie, zij creëren informatie of de kennis,

wij zwemmen erin. Maar als ik naar mensen kijk, mensen zeggen, ik zit

bij een oceaan, bij de zee, en de vogels zingen. Maar dan zit ik naast

hen, en ze praten over wat er in het verleden is gebeurd, en ze denken

erover na, en over de toekomst, die zou gaan gebeuren. En dan is het

voor allebei. Toen realiseerde ik me, op dit moment, als ik bij de zee zit,

en het verleden is weg, de toekomst is er niet. En de zee is prachtig, en

de vogels zingen, ik merk daar niets van. Dus de informatie van de

Schepper is er, maar ik neem het niet in me op. Omdat ik niet

aanwezig ben waar de Schepper is. Ik ben buiten de grenzen van de

Schepper. De grens van de Schepper is nu, maar de meeste mensen

zwemmen...

in hun eigen. Stel je voor dat er twee zwembaden zijn, er is een

zwembad met stront, en er is een zwembad met water, mensen

zwemmen in een zwembad met stront. En ze weten niet waarom.

Waarom doe je dat als je in een plas water kunt zijn, het is helder

water, geniet ervan. Maar je hebt jezelf hierin. En zij niet, ze weten het

niet. En ze recyclen steeds weer hetzelfde. Want toen ik merkte dat ik

niet in uw whiteboard kon schrijven meneer Keshe. Maar toen schoot

me iets te binnen, zoals. Dus, wanneer je, wanneer plotseling iets

verschuift in ons, wanneer we aanwezig zijn, de hele fysiologie van het

lichaam gaat zo laag. Zoals, weet je, je hoort in een hele commotie,

maar je lichaam is de ademhaling, alles wordt zo ingetogen. En het is



erg, het is erg, de ademhaling gebeurt vanuit de hersenen, gaat naar

het hart, gaat naar beneden naar je buik en komt omhoog. En dan is

het iets anders, iets groters dat tevoorschijn komt. En dan probeer ik te

zien hoe mensen reageren. En ik realiseer me, als mensen niet ta lk

over deze dingen, dan hebben ze niets anders om het te vervangen.

Daarom zitten ze erin. Omdat ze het niet zien. En wat ik deed, ik zei

tegen mijn man, laten we een afspraak met haar maken, ik wil zien wat

ze over jou zegt. Dus maakte ik een afspraak voor hem. En ik gaf een

geboortedatum en zijn naam. En ik zette een whatsup om de dokter te

zien. Voordat ik dat doe, stelde hij me eigenlijk een vraag over hem. In

het verleden was het antwoord ja, maar nu was het nee. Dus twee

dingen gebeurden hier. Dus, het betekent met de datum, mijn

geboortedatum enmijn naam, bepaalde dingen zijn inherent aan mij

waarmee ik geboren ben. Maar misschien met dingen die we leren,

vooral kennis van plasma kennis van de Schepping, en hoe we op een

andere manier naar dingen kijken, veranderen we zodat die aspecten

niet langer op ons betrekking hebben.

Dus mijn vraag is, nu, hoe kunnen we mensen dat aspect laten worden

van een wereld die gemakkelijk is om in te leven, die is als, ga naar het

heldere water. (2:24). Niet te zwemmen in een poel van stront waarvan

je niet eens weet dat je erin zwemt. En waarom je erin zwemt? En het

maakt niet uit of deze mensen geld hadden of geen geld, ze doen

allemaal hetzelfde op een andere manier. Dus, hoe kunnen we, ik

bedoel, er is niets, ik bedoel, ik kon, ik heb, ik heb nooit iets tegen ze

gezegd. Ik was gewoon aanwezig bij het gesprek en bij wat ze zeiden.

Maar ik merkte al deze dingen op. Dus hoe kunnen we... Hoe is het...

mogelijk... Ik bedoel, hoe kan ik iets veranderen om de sluier van deze

mensen weg te nemen zodat ze de realiteit kunnen zien en dan zou

hun leven heel gemakkelijk voor hen worden. Want als ze zeggen, Ik

ben zo gestrest. Dat ik zeg, ik ben gestrest, creëer jij het, maar zij

merken het niet. Ze merken niet dat hun woorden die uit de mond

komen, en de manier waarop ze handelen, allemaal het veld hebben



dat steeds weer hetzelfde creëert. En ze kunnen er niet uit, totdat ze

dit merken. En ze hebben al deze geloofssystemen, die voortdurend uit

en in hun hoofd oprispen, constant in en uit. Als een spinnenweb zitten

ze verstrikt in dit web. En ze zijn er in verstrikt, en ze stikken er gewoon

in, maar ze beseffen het niet, het lijkt alsof het een verslaving is van die

verstrikking in hen dat ze het willen hebben. (2:26). Dus, wat kunnen

we doen?

Wat heb je ervan begrepen? Of wat heb je ervan begrepen. Dat is, dan

zie je wat zij kunnen, dat jij niet kunt.

Maar weet je, ik kon, ik kon, weet je, als ik hen was, zoals, ik zou mezelf in

hun plaats zetten, ik kon gemakkelijk zeggen, als ik dit doe, zou ik het

leven zo gemakkelijk maken voor die persoon.

Als ik in dat lichaam was, wist ik wat ik moest doen. Maar ik zit niet in

dat lichaam. En ik kan niet, ik kan ze niet vertellen wat ze moeten

doen. Omdat ze gewoon, ze zitten erin en ze kunnen het niet zien. Ik

bedoel, er is niets wat ik kan doen, we kunnen het veranderen. Hoe

kunnen ze veranderen? Het enige wat ik kon doen is geven vanuit mijn

Ziel, dat is alles wat ik kon doen. Maar verbaal was er niets, niets kon

doen, want zij zouden, als ik probeerde te zeggen... Er was maar één

persoon die ik vond een meisje, 25 jaar oud, ze zat er echt in en toen ik

begon, ik bedoel, er gebeurde iets dat ik in haar aanwezigheid moest

zijn, en het ging gewoon open en ze kreeg het, en ze begreep het.

Omdat zij er was en ik het kon zien. Maar de rest van hen is er gewoon

niets.

K- Er is iets wat mensen begrijpen, want ik heb deze dingen een paar

keer bekeken. Hoe kan de tijd en de plaats van geboorte, en wat dan

ook, en de positie creëren. En mensen kunnen je vertellen, geef me je

geboortedatum en de tijd en plaats en de naam, ik kan je vertellen wat

het is. (2:28). Ik heb veel van deze gezien. Hoe vaak, en hoeveel mensen



kunnen dit? Hoe vaak ben je binnen geweest bij deze mensen dat ze

het 100% juist hebben?

De kennis die sommige mensen dragen, omdat ze voelen. En de

kennis is, sommige mensen doen dingen omdat ze zien. Ik sprak met

iemand over zoiets als je naar een plek gaat en ze vragen naar je

verjaardag om wat dan ook. En de conclusie was, je weet wanneer je

binnenkomt, ze kijken naar je, ze zijn een goede waarnemer. En ze zien

je hoe je schouder is, hoe je arm is, hoe je loopt. En ze stellen je de

vragen, maar ze hebben al vooraf bepaald. Oké, ik zie dat, ik zet mijn

hoofd daar, dus ze geloven de rest van wat ik je vertel.

Maar soms komt de kennis voort uit de visie. Velen van ons, wij

allemaal, zien niet precies hetzelfde als de anderen. We zien

verschillende dimensies van velden, we voelen verschillende dimensies

van velden. Sommigen van ons hebben door de structuur van onze

hersenen en de structuur van onze P een andere interactie met de

velden. (2:30). Dit gebruiken sommigen van ons in ons voordeel, of

soms gebruiken we het om anderen ermee te helpen. We moeten de

kennis begrijpen, dan wordt het geen mysterie als je naar zo'n persoon

gaat, die je je geboortedatum vraagt, je plaats, of wat dan ook, en zijn

handen ergens op legt. Je moet de wijsheid begrijpen, hoe. Kan het

herhaald worden? Of kunnen we deze mensen aanmoedigen om

anderen uit te breiden zoals zij doen? De kennis, de visie, het spectrum,

wat doen ze.

En dit is een van de redenen waarom we de kennis op deze manier

bewaren en geven, dat niemand in de ruimte tovenaar wordt. Je hoeft

niet naar iemand toe om je naam op te nemen, en ze kijken gewoon

hoe je binnenkomt en de rest, dat niemand een andere profeet wordt,

of een specialist in iets. We zijn allemaal een specialist, omdat we een

specifiek gebied aantrekken dat de anderen niet hebben. Dus je moet

de kennis van de persoon begrijpen. Je moet kijken hoe vaak ze eruit



komen, hoe vaak ze correct zijn. En dan vragen hen, hoe heb je het

juist gekregen. Misschien is het soms gewoon toeval.

Ik had een hele goede vriend in Manchester, een hele goede vriend

van mij. En iedereen zei, (2:32). als hij je pijnpunt aanraakt, gaat hij van

je pijn af. En ik had veel pijn op een dag, en we waren samen op

kantoor. Hij zei, Mehran, ga zitten

ga zitten, ga zitten, ik haal je pijn weg. Ze vertellen me dat je pijn in je

enkel hebt. En hij legt zijn hand op mijn enkel. En ik heb nog nooit in

mijn leven zoveel pijn gekend. Ik zei, weet je wat, raak me de

volgende keer niet meer aan. Hoe komt het dat hij een genezing

heeft, of wat ze noemen, energie van anderen krijgt, maar ik heb alle

energie die hij van de anderen kreeg weer in mij?

Dus moeten we de kennis en de emotie begrijpen, en er goed in

worden in de dimensie van velden. Dan gaan we naar de mensen die

gespecialiseerd zijn in bepaalde sterktes. In een zeer nabije toekomst

kun je een App kopen van de Keshe Foundation. En op deze Apps

koop je App voor voeding, App voor kanker, App voor Alzheimer, App

voor banaan, wat dan ook. Je krijgt een variatie van de Apps en je tikt

erop en je gaat, je wilt een banaan, je krijgt de smaak van banaan en al

het andere. Dit is de toekomst van de voeding en wellness die in het

verschiet ligt.

Dus, kunnen we jullie allemaal dezelfde smaak van dezelfde banaan

geven, waarbij jullie energievelden iets anders zijn dan die van de ander?

Voor jou is het misschien een zure banaan, voor de ander een zoete,

maar de hele structuur is, welke energie je ervan neemt. Moeten we er

een smaakwaarde aan geven, die je de juiste emotie geeft? Of geven we

je gewoon wat banaan als energie aan je moet geven, zonder het gevoel

te geven dat je de banaan hebt (2:34). En dit is waar de wetenschap en

technologie van de mens is gebleven.



En dan deze mensen waar ze de kennis krijgen is dat we van

verschillende samenstelling zijn. En we zijn allemaal uniek. We kunnen

allemaal leren en we kunnen allemaal onderwijzen. Maar dit naar

iemands verjaardag gaan, ergens aanraken is individualiteit van wat wij

noemen, het ontwikkelen en observeren van zoveel posities over de

velden, over de tijd, en observeren hoe veel mensen in dat plaatje

passen.

V: Mr. Keshe ook wat mij opviel, zoals de traditionele Iraanse

geneeskunde en de Indiase geneeskunde Ayurvedic, ze hebben allebei

veel gemeen. Zoals ze vragen, ze, als ze je zien ze...

K- Wat bedoel je, we zijn allemaal hetzelfde, Iraans en Indisch ?.

Ik bedoel in termen van de behandeling. Bijvoorbeeld, ze creëren een

lichaamstype. Ze vertelde me dat mijn lichaam koud en droog is, dus

moet ik nat en warm voedsel eten. Dus, bijvoorbeeld, lam is warm, koe

is koud, kip uit de supermarkt is koud, kip van de boerderij is warm.

Zoals ze zei, je moet eten als een (Iraanse voedselnamen) ... haleem, ...

met amandelen. Maar toen ik dat begon te eten, werd mijn lichaam

soepeler en minder stijf en de pijn en alles was weg. Dus, de Indiase

geneeskunde is hetzelfde, ze zeggen dat je Vata, Pitta, Kapha hebt,

een lichaamstype. Bepaalde dingen moet je niet eten, bepaalde

dingen moet je wel eten. (2:36). Dan zijn alle traditionele medicijnen

met elkaar verbonden. Hoe wisten ze van elkaar?

K- Indiase Perzische, en westerse geneeskunde lijken min of meer op

elkaar, omdat we vroeger één deel van één ding waren en nu hebben

we gewoon een denkbeeldige naam gecreëerd en houden we vast

aan wat we leuk vinden.

Maar in de grond van de zaak zouden de materialen die je energie

geven naar je toestand neigen, wij noemen het, warm. Degene die je

energie geeft, noemen we koud in de traditionele geneeskunde. In het



Engels zeggen we, ik eet koud voedsel. Ze zeggen, "oh nee, ik heb het

net opgewarmd." Nee, koud op een manier dat het energie aan me

onttrekt. En dit is een deel van de kennis, welke materialen laten welke

velden ons lichaam verlaten als een overschot. En welke materialen

geven ons energie die we nodig hebben uit de omgeving, waarin ze

gegroeid zijn. Dit warme en koude waar je over praat, als je het

verandert in gravitatie (G) en magnetisch (M), koud noemen we

magnetisch, warm noemen we gravitatie.

We leggen een zaadje van een mindere kracht, dat de grotere kracht

van de omgeving voedt voor wat kort is. Dat doen we soms, meestal.

(2:38). Het voedsel dat we eten is dat kleine zaadje dat we erin stoppen

als een. We doen dit in Gans technologie. We plaatsen een lagere

(energie) patch aan de ene kant, en een hogere (energie) patch aan de

andere kant, en je absorbeert energie, of krijgt energie om naar de

zwakkere kant te komen.

Dit is een deel van het voedselproces dat we doen. Als we voedsel eten,

onafhankelijk van elkaar, stoppen we er een zaadje in, en die Gans

conditie van de velden die we erin stoppen, absorbeert energie van

buitenaf naar onze bron. Daarom nemen we die 20% op. De andere

80% komt in de richting van wat we erin stoppen (komt vanuit de

omgeving in het lichaam). Daarom voelen we gebrek aan energie als

we niet eten, ook lichamelijk.

Omdat de mens niet heeft begrepen dat het voedsel dat we eten, dat

beetje Gans dat we erin stoppen, zodra het in ons lichaam komt, in

Gans staat is. Nu is elke energie buiten, die overeenkomt met

dat, zal in de richting komen, omdat het probeert te voldoen aan die

energie binnenin, die weinig (lager in veldsterkte) is. En dat wordt die

80%. Op een bepaalde manier houden we de omgeving voor de gek

om ons te voeden via dat proces. En we kunnen een toestand creëren

via onze hersenen.



We hebben dat getest in de Enhancement Unit toen veel van jullie

binnenkwamen. We hebben wat tests op jullie gedaan. Welk fruit

willen jullie? Neem zoveel bananen als je wilt. En jullie kwamen naar

buiten en zeiden, "oh, het was zo lekker, ik had een banaan. We

voelden ons goed. Ik voelde de energie." Ja, omdat we het niet

psychologisch in je hoofd hebben gestopt. Je weet aan je lichaam

welke banaan, welke smaak, welke vorm je lekker vindt. We stoppen

dat zaadje in de emotie, zoals je de kanker in je lichaam creëert, (2:40).

dus je lichaam absorbeert de energie van de banaan van buitenaf,

waar je een zaadje in stopt.

We goochelen niet, we begrijpen het en krijgen een bevestiging van u.

Wat we deden, wat we zetten is correct. Want nu ben je in de EU, we

hebben alle energieën die je nodig hebt in de kelder op de tonnen

beton gemaakt, en je neemt het uit ons systeem, en het komt de

banaan die je wilt. Dus, begrijp de technologie dat het geen magie

wordt. Begrijp wat warmte betekent, wat kou betekent. Als je kou hebt,

betekent het dat de energie die je opneemt, meer is dan wat je

omgeving nodig heeft, dus geef je aan de omgeving. Het keert het om,

het is een samenstelling van energieoverdracht. Wanneer je...

Vraag: Mr. Keshe, het is logisch dat magnetisch en gravitationeel zoals

u het beschrijft... K- Het heeft geen zin, het is een feit. Ik bedoel, de

wetenschap erachter.

K- Het is hoe het werkt. Het voedsel dat we eten is het zaad voor de

energieën die we in ons lichaam aantrekken. En door de gelaagdheid

van het plasma zoals wij het noemen, de huid, de spieren, de botten,

en al het andere, creëren we een toestand van zwakker te absorberen.

We hebben het gezien.

Het leven werkt op een magnetisch veld interactie van de velden, en

niets anders. En daarom raken we verslaafd, of genieten we van

bepaald voedsel, omdat er een balans is wat we geven, wat we nemen,



hebben we niet nodig. (2:42). En waarom worden we dik? Waarom

komen we aan? We

zoveel eten als je wilt en geen gram opdoen. Je hebt veel, heel veel

mensen dat zien doen. Chinezen eten tien borden, en ze zijn nog zo

goed als een potlood. Als ik één bord eet, kom ik 2 kilo aan.

Omdat de emotionele veldsterkte binnenin niet in balans is. Dan

blokkeer je de energieën om naar buiten te gaan, en het absorbeert.

Het moet een plek vinden.

V: Maar meneer Keshe, als u in Iran gaat eten komt u niet aan, zoals in

de VS. K- U eet niet zoveel Chelab kebab als ik.

Vraag: Meneer Keshe, als u Chelab kebab eet geeft u het niet echt,

want ik heb geen trek meer. Maar goed als ik erheen ga eet ik, maar

dan eet ik meer dan normaal.

Want ik eet nauwelijks omdat ik gewoon geen honger heb en ik ga

helemaal naar 3 - 4 in de middag. Maar daar, omdat het er is en ik het

gewoon eet, kom je niet aan. Ik weet gewoon niet waar het aan ligt...

K- Je weegt niet, want je bent toch zo goed als een potlood. Het maakt

niet uit waar Je bent nog steeds hetzelfde. Als we je op de Noordpool

zetten ben je nog steeds hetzelfde.

V: .. Een ander ding, ik merkte dat veel mensen komen en bloed

afnemen van hun rug. En daarna voelen ze zich zo goed. En ik kwam

naar mijn vader, ik zei, ze doen (Farsi woord) op de rug. En toen zei

mijn vader, toen hij een kind was, was dit routine in zijn huishouden en

hij ging zich altijd ergens verstoppen, en ze kregen hem nooit zover

dat hij bloed van zijn rug afnam. Maar waarom bloed afnemen van de

rug van mensen? En toen zei de dokter, als ik het wil leren, kunnen ze

het me leren want ik ben een dokter. Ik zei, geen probleem. Dus, ik

ging en ik keek en zag hoe ze het deden. Maar de vraag, en toen

kwam er bij de ene persoon bloed uit dat letterlijk da rker was, (2:44).

alsof het richting zwart ging, de andere was lichter. En toen zei de



vrouw, hier zit gewoon veel spul in, dus het moet meer gereinigd

worden. Dus waarom bloed trekken aan de achterkant?

Nee, nee, nee, nee, nee, laten we de wetenschappelijke feiten op een

rijtje zetten. Ten eerste, deze traditie van bloed afnemenmet de

bloedzuiger, of snijden, of wat dan ook, is een traditie geworden. Op

een manier dat door het nemen van bloed de lever moet werken en

produceren, of het lichaammoet werken om nieuw bloed aan te

maken. En dat brengt wat je noemt, fr esh energie. Dit is de reden dat

dit al eeuwen gedaan wordt. In veel culturen doen ze dit. Het is niet

dat waarom ze het nemen. Omdat het psychologisch is opgevoed, dat

als je bloed neemt, je lichaam vers bloed moet aanmaken.



Dus je wordt beweeglijker, je voelt je beter, want het moet vervangen

worden. Dat is de reden dat het gedaan wordt.

Ten tweede, waarom is de ene donkerder en de andere lichter? Dat

hangt af van welke aders ze doorsnijden. Snijden ze in het zuurstofrijke

systeem, zoals ze het noemen, het energetische systeem dat naar

buiten gaat, dan krijg je een heldere kleur. Als het de cyclus is die

terugkomt, en het is al uitgeput, dan is het donker. Dus ze kunnen er

van alles in stoppen en het zelf interpreteren. Wetenschappelijk

begrijpen we dit nu.

En afhankelijk van de samenstelling van het bloed, hebben we

allemaal hetzelfde bloed. Als je dat bloed terugsnijdt, door de inhoud

ervan, krijgt het een andere kleur. Als je er meer zink in hebt, krijgt het

een andere kleur, rood als je er meer ijzer in hebt een andere kleur.

(2:46). Dus, de kleur met het ?? (betekent niet) dat je ziek bent of dat er

iets mis mee is, het heeft te veel ??. Mensen begrijpen het niet, en dus

vertellen ze het en geloven ze het.

Wetenschappelijk begrijpen we nu, waarom ze het doen, en waarom de

kleur anders is. Maar het heeft geen middelen ervan. Het heeft er geen

andere redenen voor. Het wordt een deel van de cultuur, omdat, zoals je

zei, je vader zich vroeger verborg.

We zien dit bij de menstruatiecyclus van vrouwen. En omdat op een

bepaalde manier het bloed verloren gaat, en op een bepaalde manier

de baarmoeder zich voorbereidt op de creatie van het volgende leven,

bewegen bepaalde elementen in het lichaam als een veld, wat we zien

bij de vrouwen. Tijdens de menstruatie gaan ze door een depressie.

Dan noemen we het, energiepakketten, die doorkomen als een emotie

om de li fe van het nieuwe kind te worden. We noemen het, ik voel me

anders.

Ze worden gek, ze hebben pijn, of wat dan ook. Dus we moeten het

proces begrijpen. Dat zien we veel in de emotie van het leven.



Vrouwen die bevallen, vooral de eerste keer, hebben niet meer de

pijnen die ze tijdens de menstruatiecyclus hadden. Omdat er altijd

angst is. Kan ik creëren? Zou ik creëren? Zou het een perfect kind zijn?

En als je leven geeft en je ziet de perfectie in je kind, zijn die angsten

weg, dan noemen ze het, het lichaammaakt geen hormonen aan.

Hormonen maken deel uit van de emotie in de dimensie van het

energieveld van het lichaam van de vrouw, voor ons allemaal. (2:48). We

hebben dit nooit begrepen. We hebben nooit begrepen wat het

betekent om er doorheen te gaan. Waarom zeggen ze als een vrouw

door de menopauze gaat,

Als een vrouw zich zo gedraagt, wordt ze min of meer een vrouw.

Omdat een vrouw geboren wordt, leven krijgt om leven te geven. En

nu komt ze in de positie dat ze geen leven kan geven. Waar ze voor

geschapen is, kan ze niet meer. De angst, dat ik er niet ben om de

voortzetting van het leven van de generatie mee te maken. En dan

noem je het, een hormoon.

Als artsen dit begrijpen, en met de vrouwen praten, dat je het doel

optimaal hebt gediend, je bent een prachtige vrouw, je hebt de

mooiste kinderen gemaakt. En de vrouw begrijpt, dat ze door de

menopauze heen gaat. Als dan de chemische biologische

veranderingen gecontroleerd kunnen worden. Dan begrijpen we meer

van de psychologie van de man, die we nu hormonen noemen.

In zekere zin zijn het hormonen als je het goed vertaalt, het is precies

zoals virussen die we hebben. Maar hij is erin geslaagd om zichzelf een

manifestatie van lichamelijkheid te geven, gehecht aan proteïne. Eiwit

in emotie, noemen we het, hormonen. En in het buitenlichaam van de

mens noemen we ze, virus. Maar min of meer zijn ze ongeveer

hetzelfde, omdat ze die emotie niet dragen. En nu de virussen in de

buurt komen van emotie noemen we ze nu de nieuwe Covid, suïcidaal,



depressie creërend. (2:50). In het leven van een vrouw noemen we het,

oh, het is ?? gaat door de menopauze.

Waarom gaan sommige vrouwen door suïcidale toestand, wij noemen

het, postbevalling, postnatale depressie, omdat de emoties niet in de

richting van de verwachting van

We zitten niet in het brein van de man. En veel postnatale depressie

kan worden opgelost doordat mannen, vooral partners, er zijn om de

emotionele onrust van het leven te ondersteunen. De man heeft het

zo druk met het klaarmaken van een nieuw kind, ik werk 10 keer ha

rder, dit, dit, wat dan ook, en de vrouw ziet zichzelf alleen. Wat ga ik

doen met dit ding. huilt aan de ene kant, en dan komt er iets anders

aan de andere kant, en het herhaalt zich, lacht niet eens.

Wat zei Mohammed, zegen zijn naam? Arabieren bevielen op de zon,

en als het een meisje was, groeven ze dat gat en bedekten het, het

kind werd nog steeds geboren, maar het was een meisje.

Mohammed zei, hou me 40 dagen vast, je laat me niet gaan. Want na

40 dagen zie je voor het eerst emotie, de glimlach van het kind. En die

emotie raakt de STM. Dan speel ik met jouw emotie, en het meisje leert

na 40 dagen, hoe ze de rest van haar leven met de emotie van de man

moet spelen. En wij mannen vallen ervoor als een baksteen.

We moeten de wetenschap van de Schepping begrijpen, (2:52). niet de

visualisatie en manifestatie van de lichamelijkheid van de emotie. Dan

worden we veel, veel wijzer in het scheppingsproces. Je legt een vrouw

die door de menopauze gaat het volledige proces uit van waarom

emotie, welke emotie, de perfectie van het leven dat ze in haar

kinderen heeft gecreëerd. En ik ben er, je zult zien dat er niet veel

problemen zijn. Fysieke veranderingen zullen komen, omdat het is

ingesteld. En mannen begrijpen dit niet, en de maatschappij begrijpt

het niet. En dan een deel van de emotie, de manier waarop je de

kanker creëert vanwege de ??schade van je zoon als prostaat,



manifesteert zich nu in hormonale verandering, we kunnen niet

verklaren. En dit is waar de juiste Gans's van proteïne worden

geproduceerd, die kunnen interageren met het emotionele brein van

de man, van l ack van, "Ik kan niet meer produceren."

We begrijpen het niet, we hebben het nooit begrepen, we hebben het

nooit verbonden. En sommigen die het wel begrepen, werden de

"wijzen". Maar nu zijn jullie allemaal wijs, jullie begrijpen het proces,

jullie begrijpen het proces van interactie van de velden. We kunnen

niet zomaar

de Gans's, die voor het fysieke lichaam hebben gezorgd, moet je

kijken naar de velden die daarop inwerken en creëren wat ze

creëren, massa en gewicht. De massa is die Gans daar, en het

gewicht is de reactie ervan als het in zijn omgeving uitkomt met de

interactie van de emotie. Dan worden we wijze mensen van de

generatie.

K- Mr. Keshe, maar weet je, (2:54). Ik heb maar één ding... De manier

waarop ik het bekijk, ik heb het logisch gemaakt, want we hebben een

DNA. En in de D NA, waar kwam het DNA vandaan? Van mijn ouders.

En dan komt het DNA van de ouders terug naar de oudere



generatie. Dus met dat DNA, wanneer iemand geboren wordt met de

oudere voorouders maken deel uit van dat DNA, is het inherent. Er zijn

bepaalde dingen, bepaalde dingen zeg maar, emotie. Zoals

bijvoorbeeld angst, of jaloezie of angst. Het komt omdat toen ik jonger

was, als ik me herinner op de leeftijd van 12 en 13, sindsdien, vooral

donderdagmiddag, of soms zal dit enorme verdriet me overnemen. En

er was geen reden voor dat verdriet, ik wist niet waar het vandaan

kwam, maar het overviel me. Dus, toen ik naar het Amazonegebied in

Peru ging tijdens een van de ceremonies, zei de sjamaan de volgende

dag tegen me, je hebt het verdriet van duizend jaar geleden gekocht,

en nu is het weg. Dus, als ik naar mijn vader of mijn grootvader als foto

kijk, zie ik het verdriet in hen, dan realiseer ik me. En toen las ik deze

man, zijn naam was Anthony de Mello. Hij was een jezuïetenpriester,

dat betekent dat hij christen was, maar niet gebonden aan de kerk. En

toen was er een andere Tibetaanse man, hij sprak over hetzelfde,

omdat hij angst had. Wat er staat, als die emoties komen, inherente

emoties komen, wat het ook kan zijn jaloezie, het kan angst zijn, het

kan verdriet zijn, vecht er niet tegen, observeer ze gewoon. Want net

als, als je ze wilt bestrijden, maak je ze sterker. (2:56). Zolang je ze

observeert, zullen ze na verloop van tijd oplossen. Het is net als

wanneer ze tegen de priester zeggen, heb geen seks, ze proberen het

te bestrijden, wanneer je er tegen vecht, kun je eigenlijk de kinderen

gaan misbruiken omdat je er tegen vecht. Maar als je er niet tegen

vecht, gaat het weg. Dus, iedereen is geboren met een inherent ding

dat in ons DNA zit, het is niet in onze controle, maar dan realiseer je het

en erken je het, je wordt er vertrouwdmee, omdat...

K- Dat is het mooie van de schepping. Anders waren we allemaal op de

fles geweest. ?? Je gaat naar een fabriek, elke fles is precies hetzelfde.

En degene die een beetje fraude heeft, halen ze uit de productielijn.

Dus, het mooie van de schepping is de diversiteit, de interactie van de

velden, en de aantrekkingskracht van de velden op elkaar. Dat is het

beste geschenk van de Schepper. Anders zouden we één



massaproductie zijn. Wat zei (Henry) Ford, "je kunt elke kleur hebben

zolang het maar zwart is." Ja? En wij zijn niet in die positie, we hebben...

Vraag: De Schepper wil dat we onszelf kennen. Dus ons zelf erkennen

zoals we zijn, en niet iemand anders worden.

K- Weet je Azarjan, je hebt het over Chelab kebab, en dat heb ik vaak

gezegd. En ik heb er een zwak voor. En als mensen het beseffen,

proberen ze het in hun eigen voordeel te gebruiken. Toen ik naar Iran

ging raakte ik een deel van wat nu, de Ramadan, vastentijd is. En we

werden vastgehouden in beveiligde huizen en al die dingen, die horen

bij, wat wij noemen, het werk dat we doen als kernfysici. En we gingen

de Ramadan in. En deze mensen wisten het, in het kantoor van ??

(Iraanse leider). (2:58). En mijn eten kwam altijd uit de keuken van de

president om veiligheidsredenen. Het kwammet alle r azzmatazz die

we zien. En ze kwamen voor de Ramadan. Ze wisten dat ik van kalkoen

hield. Ik had een kebab als lunch op een dag, begin van de Ramadan.

Ik had een kebab als diner. Ik zei, dit is vreemd, want we haalden altijd

ander eten uit de presidentiële keuken. En dan de ene dag of zo was

het weer Chelab kebab. Ik zei tegen mijn beschermers en de mensen

die voor me zorgen. Ze zaten tegenover me en ze zaten naast me. Ik

zei, wat is er aan de hand? Ze komen je tafel dekken. Ze behandelen je

als een wetenschapper in Iran, niet zoals in Europa. Elke dag dat je

komt ontbijten wordt je gedekt in...

je appartement, en ze zetten je lunch en diner en al het andere. Ik zei

tegen de heer die verantwoordelijk was voor het eten dat appartement

acr oss van mij had, die had een ?? beschermings officieren. Ik zei, hoe

komt het dat ik zoveel Chelab kebab krijg? Hij zei, Mr. Keshe, er is een

probleem. Ik zei, wat is het probleem? Hij zei, we weten dat je van

Chelab kebab houdt. Ik zei, ja. Hij zei, kom en ik laat je de vriezer zien. Ik

zei, wat bedoel je? Hij opende de deur van de vriezer. Hij zei, ik heb hier

Chelab kebab voor 30 dagen. En ze kennen je. Ik hoef alleen de kebab



voor je op te warmen en de rijst, en dat is alles wat ik kan doen. Ik zag

het hoofd van het kantoor. Ik zei, ik eet geen Chelab kebab drie keer

per dag. Ze gingen en ze bespraken het, ze kwamen terug en ze

zeiden, oké, vanaf nu zijn er specifieke restaurants die we open houden

om je mee te nemen voor de lunch, en we weten dat de Ramadan

zomers erg laat was. (3:00). We regelen speciale restaurants voor u om

naartoe te gaan. Dus ik kon een verscheidenheid aan eten krijgen. En

ik zat en dacht, oh shoot, ze hebben zelfs de psychologie van mijn eten

bestudeerd.

Ze hebben zelfs als wetenschapper bestudeerd wat mij pleziert en wat

mij gelukkig maakt, dat ze die toestand van comfort kunnen creëren.

Het doet me veel plezier te weten hoezeer een regering zich uitstrekt

om ervoor te zorgen dat de mensen die hun leven geven voor de natie

op de juiste manier worden verzorgd, zodat ze hun werk kunnen doen.

Als de manme niet zou meenemen omme de vriezer te laten zien, zou

ik niet geweten hebben hoe diep ze gegaan zijn om, wat je noemt, te

dekken, dat er geen, maar ze hebben zich teveel misrekend. Het is de

emotie die ons dat plezier brengt, het is de emotie die ons afhankelijk

maakt van herhaling en verslaving aan dat plezier.

V: Meneer Keshe toen ik daar was begon de Ramadan op de derde van

het nieuwe jaar, dus op een dag om 2:30 wilde ik een Chelab kebab. Ik

belde een kebab rond de corne r. Zij serveerden het niet, dus belde ik

Dr. Bararpour en Dr. Bararpour stuurde het naar mij.

K- Ik weet het, ik weet het. We worden in Iran anders behandeld als

wetenschappers. Er was een kebab, (3:02). We openden bepaalde

dagen om Chelab kebab te serveren, wat tegen de wet was. Ze werden

gestraft voor het openen van een restaurant tijdens de Ramadan. Ze

hadden al eten genoeg voor vijf personen, dat was ik meestal met de

Caboodle, waarmee we reizen om veiligheidsredenen. En de vijf zaten

te wachten tot één persoon had gegeten, en ik dacht: de geur hiervan



moet jullie fataal zijn. Hij zei, Mr. Keshe het genot dat u geniet is meer

dan het voedsel dat we kunnen eten. En dit is wat we zien. Ik werk

graag in Iran. Ze reageren anders op wetenschappers dan in het

Westen. Ze vermoorden ons en schieten ons neer, daar respecteren ze

ons en scheppen ze alle voorwaarden. Daarom konden we in Iran zo

snel zoveel bereiken. Hoe dan ook.

Zullen we het de dag noemen?

Vraag: ... Kunt u uitleggen wat er gebeurt met velden en stralen die door

het centrum van de vortex gaan en hoe dat samenhangt met wat men

intentie zou kunnen noemen? En hoe intentie deze velden en stralen

kan transmuteren en sturen?

K- Sorry daarvoor, over welke vortex hebben we het? (3:04).

R: Ik denk dat in sommige denkrichtingen alles, de energieën of de

plasma's een vortex of een knijppunt hebben, zou je kunnen zeggen.

Of soms zeggen mensen, het nulpunt, het centrum.

K- Ja, waar je een uitgang kunt krijgen van de velden, zoals je dat

noemt, de vortex. Er moet iets gebeuren. Als het geen materie is, is

het een energie. Je perst materie samen als je een vortex creëert. We

creëren een cirkelvormige beweging, die leidt tot opname en afgifte

van energie bij het verdichten.

Als je het in een badkuip doet en je haalt de wat je noemt, de stop

eruit, dan zie je de energiekrachten die ze ?? materialiseren. Als je in

een gesloten omgeving bent moet de energie de ene kant op en de

andere kant op. Dus, wat je verwacht en wat je wilt doen. We doen dat

veel in de ruimtevaarttechnologie. We creëren vortexen, vooral in

defensietechnologie.

De kennis in die D is. In de materietoestand noemen we het, laser,

mono-energetisch. (3:06). In een plasmatoestand als je die creëert, is



het een plasmaveld. Dit is een van de manieren waarop je hoge

snelheid plasma kunt projecteren en de kracht ervan kunt verhogen.

In het toekomstige onderwijs zullen we dit meer leren. Maar het is

compressie om de nulpuntenergie te bereiken, of de

waterstofenergie, zoals wij het noemen. En meestal is de veldsterkte

van de materie heel anders dan de veldsterkte van het plasma.

Als je... Het is een zeer diepgaande kennis, en het maakt deel uit van

wat je graag noemt, een "wormgat." Deze energieverdeling moet op

twee manieren bekeken worden. Eén is materie st at compressie, en

één is de veldtoestand compressie. Als je in de juiste richting, in de

juiste positie interacteert, kun je er heel mooi mee spelen.

Het versnellen van plasma om een hogere orde te bereiken, deze

technologie die wij vortex noemen, is een van de manieren, een van de

beste manieren om verhoging van de kracht te creëren. Als je dat in de

materietoestand kunt doen, zie je de snelheid toenemen. (3:08). Ik heb

veel werk gedaan aan deze compressiewervelingen van de velden op

het plasma in de materietoestand. En het heeft een enorme

toepassing.

Sorry. Ik moet deze vraag beantwoorden.

Sorry daarvoor. Hoe dan ook, om te begrijpen dat vortex nul is, is er

geen nul. Het is het vinden van het conversiepunt. Op de bodem van

elke vortex is er een conversiepunt. En je moet begrijpen waar het naar

converteert. Want als het dat niet doet, als energie niet wordt omgezet

in een andere dimensie of richting, of kracht, explodeert het. Het wordt

als het opblazen van een ballon en het samenpersen ervan. (3:10). Het

heeft veel kennis nodig, het heeft veel begrip nodig.

Plasma vortex technologie is het, of materie vortex, we weten er veel

van, omdat we het creëren. Zelfs in de materiestaat vortex, als je de

veldverdeling begrijpt, compressie van de...



magnetisch veld van de elementen van, is het een heel ander spelletje.

En dan, als je dezelfde vortex in verschillende omstandigheden van de

plasmavelden doet, is het een heel ander verhaal.

Kenniszoekers hebben het principe van de materie en plas ma en hun

interactie en samenwerking in wat je noemt, niet begrepen voor het

loslaten ervan. Een van de grootste draaikolken, die voortdurend in ons

leven voorkomt, is op onze huid. Onze huid, daarom heb je deze gaten

waar het haar groeit. Deze zijn waar de energieën, die we uit de

omgeving hebben geabsorbeerd, als onderdeel van die 80% worden

gevoed. Dat zijn de gaten, daar komt het binnen. Daarom hebben we

antennes voor de vortexen die we absorberen, als haar. Ons haar is een

nanomateriaal, en het heeft een specifieke veldstreep. De kleur ervan,

de wortel ervan.

Waarom veranderen we de kleur van ons haar door leeftijd naar wit?

Als de mens leert het juiste krachtveld los te laten door emotie, (3:12).

De mens zal nooit van kleur veranderen.

En door onze huid, als je naar je huid kijkt is die niet plat, maar

zeshoekig. Het is als een voetbal, plastic voetbal, als je vroeger met

leren voetbal speelde. Ze naaien ze aan elkaar, en er is een knooppunt

als ze bij elkaar komen. Onze huid is die kruising en daar zit het haar.

Het maakt niet uit, ook al heb je geen haar op je lichaam, de bevinding

??fijn, die binnenin zit, creëert die aantrekkingskracht. En in dat punt,

de wortel van het haar, deze draaikolken is energieverschil transport.

Dat is waar de meeste van je 80% energie uit de omgeving naartoe

gaat.

Vortexen technologie, als je de positie van de Schepping begrijpt, is een

manier van voeden, het is een manier van begrijpen. Daarom heb je

verschillend haar, verschillende vorm, verschillende kracht, en

verschillende leeftijden van verschillend haar, en sommigen hebben



geen haar. Het betekent niets anders, maar het lichaam heeft deze

fijnafstemming van de vortex conversie.

Als onze wetenschappers op een dag de technologie ontwikkelen om

de velden te bekijken, zul je zien hoe we energie absorberen via deze

gaten in de punt van de zeshoekige, of welke vorm je ook op je huid

hebt. Die gaten zijn waar ze ontstaan, zoals je een helling in een tent

maakt om het water kwijt te raken als het erop regent. Dat gat is waar

de energie binnenkomt.

De mens heeft het proces van de energie-absorptie uit de omgeving

nooit begrepen. En de vortexen zijn een van de meest fundamentele

manieren waarop we energie in en langs de huid overbrengen (3:14).

die perfect zou moeten zijn, geen water. Maar op die punten is het

perfect voor energie om direct naar het centrum van het lichaam

onder de huid te gaan. We noemen het, de wortel van het haar. Het is

alsof je een antenne opzet en zegt, dit is wat ik wil absorberen. En dan

gaat het gewoon dwars door het lichaam van de man.

Als je dit begrijpt, dan begrijp je waarom we alleen op zulke plaatsen

geen haar hebben. Zelfs als je de conditie van de haargroei volgt, vind

je het gedrag van de Mens. Want bepaalde absorptie van bepaalde

velden, creëert bepaalde emoties, want dit is waar 80% van onze

energie vandaan komt.

De wetenschap van wanneer je gaat, het gaat niet naar nul, het gaat

naar het punt van conversie. Hoeveel het converteert en hoeveel het

terugkomt. Op een bepaalde manier, als je geen haar hebt...



kan niet... Ik zal het zo zeggen, je bent niet helemaal haarloos, het

maakt niet uit wat je ermee doet. Je laat die antenne los, wat er

binnenkomt. Het is als een fontein die opgeblazen wordt.

De manier waarop het haar van mensen is, de manier waarop de

kleur van hun haar en de emotie daarmee verandert, is nog niet

begrepen of bestudeerd. Waarom sommige meisjes graag blond zijn

en sommige meisjes graag zwart, de zwarte graag blond en de

blonde graag donker haar. Degene die een lichtere huid hebben

worden bruin door de zon. En degene met een bruine huid probeert

allerlei bleekmiddelen om wit te zijn. (3:16). Psychologische uitputting

van de emotie.

En dit heeft veel te maken met wat we opnemen uit onze omgeving.

En ze zeggen dat het voedsel dat we eten, de persoon is die we

worden. Want zoals ik al zei, je legt dat kleine zaadje en dat is de

energie die je absorbeert. Wat je absorbeert heeft een wisselwerking

met de omgeving waarin je je bevindt, om het te absorberen. Als je

een mooie vrouw of een heel knappe man ziet, hebben deze gaten

veel aandacht nodig. Ze absorberen de energie die ze krijgen. Het is

niet dat ze zo mooi zijn. Je moet zien wat de Ziel is ingesteld, ze

absorberen, en wat is de bestemming van deze bestemming van de

Ziel in zijn vertrek. Waarom heeft het zoveel nodig? Het maakt niet uit

welke kleur je bent, je bent nog steeds mooi als zwarte, witte, bruine,

gele, wat dan ook. En dit is de schoonheid van de Schepping op deze

planeet.

Vraag: U zei dat de persoon mooi is en aandacht wil. Het betekent dat

de Ziel besloten heeft mooi te worden, omdat het aandacht nodig

heeft in dit leven?

K- Ja, ja 100%. Onze schoonheid is... Zie je, wat we psychologisch niet

begrijpen is psychologie, of absorptie van de velden, is ingesteld. Weet



je, je maakt een, je maakt een pot, deze pot gaat de markt op, of je

maakt een pot voor het huis van een koning.

Begrijp je dat?

Dus het is hetzelfde. De Ziel wanneer het gemaakt is, weet zijn punt

van bestemming. En wat er moet zijn, (3:18). en wat het moet opnemen

om dat punt van bestemming te bereiken.

Als je een normaal persoon ziet is het geen normaal persoon. Het kan

voor jou een nieuw normaal persoon zijn, maar in de ogen van iemand

is zij de mooiste, hij de knapste man. Maar als je een mooie vrouw of

man ziet lopen, een knappe man, of zelfs een kat of een hond, die mooi

zijn, dat kost aandacht, dat kost energie. En die energie wordt

geabsorbeerd, die energie komt bij. En daarom zie je dat mooie en

knappe mensen soms heel arrogant worden, omdat ze zoveel

ontvangen. Hun emotie kan niet eens aan wat ze ontvangen. Ze zijn

zich daar niet ... ?bewust van, volledig bewust van. Maar je moet zien

waarvoor die Ziel bestemd is en waar. Hij zou een zeer zwakke

krachtziel kunnen zijn, omdat hij een lange weg te gaan heeft. Of hij

wordt een stralende Ziel, en is heel dicht bij zijn bestemming. Wij zijn

de kinderkamer van het Universum.

En hoe we planten, hoe we dat zaadje ontwikkelen, dat waar het groeit

een leven en voortbestaan creëert, is de taak van de STM.

V: Maar mensen die iemand als mooi zien en een operatie ondergaan

om zichzelf zo te maken, wat is dat?

K- Je kunt veel dingen veranderen, maar de Ziel gaat niet die kant op.

"Bo tucks" maakt je toch niet altijd mooi? Je moet het

scheppingsproces begrijpen. Anders is alles ?? .

Hartelijk dank voor vandaag. (3:20). Laten we zien waar en hoe we

komen ommeer kennis te delen. Doe met ons mee op de 28e voor de

verslaving. En we zouden graag willen dat de kenniszoekers, als je niet

kunt, of als je wilt, steun geven aan degenen die we een speciale reden



hebben, voor een specifiek ras, kleur en geloof van de mens om deel

uit te maken van de 25 en 200. En we moeten dat als onderdeel van

ons werk kunnen doen. Als je gehandicapt bent of je kunt je werk niet

verlaten, ?? maar je hebt de rijkdom om iemand uit Afrika te steunen,

iemand uit Azië of wat dan ook, om deel uit te maken van dit proces.

We hebben het nodig, en we zullen het de komende tijd uitleggen.

Het is een collectief werk, en daarmee hebben we een collectief werk

te doen. En kom niet naar de 28eomdat je verslaafd bent. Kom opdagen

om te zien waar je Ziel aan verslaafd is en waar haar bestemming ligt.

Hartelijk dank voor vandaag. En ik hoop dat we meer kennis hebben

gedeeld om je te verlichten over wat komen gaat. Hartelijk dank, Rick.

En we zien je de volgende keer.
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